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Oglasi

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci Rozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglasno trže-
nje: Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-43, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delovni
čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure,
sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 9 je 
priloga 90. številke Gorenjskega glasa, 12. novembra
2010. V nakladi 5.500 izvodov jo dobijo vsa gospodinj-
stva v občini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.
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NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE

PROINS, d. o. o.
Golo Brdo 52, Medvode, GSM: 041/707 466, www.proins-instalacije.si

VODOVOD - OGREVANJE - PLIN - HLAJENJE - PREZRAČEVANJE

AKTUALNO!
Zagotovite si cenejše in okolju prijazno ogrevanje in pripravo 
sanitarne vode s pomočjo subvencije EKO SKLADA (izdelamo
projekt, sodelujemo pri pripravi dokumentacije, izvedemo investicijo).

Nudimo brezobrestni kredit pri menjavi kotla.

Zlatarstvo Luka Trtnik s.p., 
Polje 17, Ljubljana-Polje

Seškova c. 9, 1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694

www.zlatarstvo-trtnik.si

pestra izbira nakita
izdelava nakita po naročilu
popravilo, čiščenje nakita

imamo naziv ”zlatarski mojster”
40 let tradicije

Poleg pestre ponudbe 
so na voljo še:

● domači suhomesnati izdelki 
kmetije Žunar

● domači mlečni, sirni izdelki 
kmetije Na Ravan

● domače kislo zelje in repa 
kmetije Škerl

● domača jajca in testenine 
kmetije Matiček

Vse to pa lahko zalijemo 
z dobrimi domačimi vini:

● vipavska vinska klet Rondič
● dolenjska vinska klet 

Urško - cviček
● kraška vinska klet Rebula 
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Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h
Sobote: 7.30 - 18 h

Nedelje, prazniki: 8 - 12 h
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Oglas, prireditev

... Razveselite sorodnike, prijatelje in 
znance - voščite jim za praznike; 
pripravili smo pestro izbiro voščilnic 
in razglednic, lahko pa pri nas 
izberete material in pripomočke in 
sami naredite unikatne čestitke. 

... Ste mah za jaslice že nabrali? 
Jaslične figure, ovčke in pastirčke, 
pa hlevčke… Vse to boste lahko 
izbrali pri nas.

... Da pa nas vsa hitrica ne bo preveč 
zmedla, si vzemit čas zase in si 
izberite kakšno knjigo, ki vas bo 
umirila in sprostila ter pripravila na 
praznike.

... Tudi dom pripravite za praznike, 
čakajo vas: svečke za adventni 
čas, prtički za lepo okrašeno mizo, 
pentljice in razne dekoracije. 

... Ob treh Svetih večerih 
blagoslavljamo dom: kadilo, 
kadilnica in oglje v tabletah vam 
bodo v pomoč pri tem opravilu.

Pri nas nakupuje  
tudi sv. Miklavž! 

ob Gimnaziji na Koroški cesti 19 

ponedeljek – petek 8.00 – 19.00
sobota  8.00 – 12.00
nedelja in prazniki zaprto

V zlato jesen se počasi tihotapi 
zima, najprej s snežnimi vrhovi, za 
katerimi zvečer ob žareči zarji že 
peče piškote sveti Miklavž, kakor 
radi rečemo. Da pa ne bodo samo 
piškoti, se ustavite v Knjigarni 
Ognjišče v Kranju.

Kjer  boste v miru in v lepem 

prostoru našli kaj zase, izbrali 

darila za prijatelje in svoje 

najdražje. Vabljeni!
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Prireditve november 2010 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek, Dom krajanov Sora, Spominska prireditev ZDRUŽENJE BORCEV ZDRUŽENJE BORCEV  
12. 11. 2010 ob 17. uri ob 66-letnici velike sovražnikove NOB NOB

”hajke”nad partizani 
na območju medvoške občine

Nedelja, Športna dvorana Mednarodno srečanje Godba Medvode Info:
14. 11. 2010 Medvode, godb Godba Medvode 

ob 15. uri

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
16. 11. 2010 ob 17. uri od 4. leta dalje, ter kratka 01/361 30 53

ustvarjalna delavnica

Četrtek, Kulturni dom KUHNA Boom teater TIC Medvode
18. 11. 2010 Medvode, Komedija z Violeto Tomič www.boomteater.com 01/361 43 46

ob 19.30 Za abonma in IZVEN 041/378 050 
Boom teater

040/305 905

Četrtek, Kulturni dom Pirniče, Od kod si, kruhek? OTH Info: 041/776 735 
18. 11. 2010 ob 10. uri Muzikal za otroke KUD PIRNIČE 031/352 772

Gostujoče gledališče info@kud-pirnice.si
Unikat, Ljubljana www.kud-pirnice.si 

Četrtek, Knjižnica Medvode, Knjižni večer na Sotočju: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
18. 11. 2010 ob 18. uri Novosti otroške, mladinske in 01/361 30 53

odrasle literature 

Od Knjižnica Medvode Ogled razstave: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
18. 11. 2010 Zgodovina slovenskih 01/361 30 53 

do 3. 12. 2010 splošnih knjižnic

Od Knjižnica Medvode Izberite si svojo Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
18. 11. 2010 brezplačno knjigo ali film 01/361 30 53 

do 3. 12. 2010 za temne zimske dni

Petek, Knjižnica Medvode, Ustvarjalna delavnica za vse Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
19. 11. 2010 ob 16. uri generacije z Milanijo Kozič 01/361 30 53

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
23. 11. 2010 ob 17. uri od 4. leta dalje, ter kratka 01/361 30 53

ustvarjalna delavnica

Sreda, Knjižnica Medvode, Ustvarjalna delavnica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
24. 11. 2010 ob 16. uri od 4. leta dalje s Sašo Žontar 01/361 30 53

Petek, Kulturni dom Pirniče, Vpis v otroški in odrasli abonma OTH Info: 041/776 735
26. 11. 2010 od 18. do 20. ure za sezono 2010/2011 - KUD PIRNIČE 031/352 772

ZA ZAMUDNIKE info@kud-pirnice.si
www.kud-pirnice.si

Petek, Kulturni dom Pirniče, Novak Novak OTH Info: 041/776 735
26. 11. 2010 ob 20. uri GUGALNIK, komedija KUD PIRNIČE 031/352 772

Gostuj Prosvetno društvo info@kud-pirnice.si 
Štandrež, Gorica www.kud-pirnice.si

Za abonma in izven!

Sobota, Kulturni dom Pirniče, Vpis v otroški in odrasli abonma OTH Info: 041/776 735 
27. 11. 2010 od 16. do 20. ure za sezono 2010/2011 - KUD PIRNIČE 031/352 772

ZA ZAMUDNIKE info@kud-pirnice.si
www.kud-pirnice.si

Sobota, Kulturni dom Pirniče, MARKO SKAČE OTH Info: 041/776 735
27. 11. 2010 ob 17. uri Glasbeno-lutkovna predstava KUD PIRNIČE 031/352 772

za otroke info@kud-pirnice.si
Gostuje Glasbeno gledališče www.kud-pirnice.si 

Melite Osojnik, Ljubljana
Za otroški abonma in izven!
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DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode  
30. 11. 2010 ob 17. uri od 4. leta dalje, ter kratka 01/361 30 53

ustvarjalna delavnica

Sreda, Knjižnica Medvode, Ustvarjalna delavnica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode  
1. 12. 2010 ob 16. uri od 4. leta dalje s Sašo Žontar 01/361 30 53

Četrtek, Kulturni dom Pirniče, Andrej Militarov - OTH Info: 041/776 735 
2. 12. 2010 ob 18. uri Slikar portreta, krajine in živalskega KUD PIRNIČE 031/352 772

sveta; otvoritev samostojne info@kud-pirnice.si
slikarske razstave ob 70-letnici www.kud-pirnice.si

življenja in dela;

Petek, Knjižnica Medvode Amnestija: dolgo izposojene knjige Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
3. 12. 2010 lahko ta dan brezplačno 01/361 30 53

vrnete v knjižnico!

Nedelja, Župnijski dom Sora, Prihod Miklavža KUD Oton Župančič KUD Oton Župančič 
5. 12. 2010 Ob 17.17 Sora Sora

Sreda, Rojstna hiša Predstavitev novega Turistična zveza TIC Medvode
8. 12. 2010 Jakoba Aljaža v Zavrhu, promocijskega kataloga Medvode 01/361 43 46

ob 18. uri o Medvodah 041/378 050

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ti-biro@medvode.si, ali ticmedvode@tzm.si.

Medvode - Unicef Slovenija po slovenskih
občinah vzpostavlja Varne točke. Projekt poteka
od leta 2003, usmerja pa se predvsem v tiste ob-
čine, ki so vstopile v Unicefovo mrežo Otrokom
prijaznih mest, njihovi župani pa so se s tem za-
vezali k nadgradnji aktivnosti v korist otrok in
mladostnikov. Kot pojasnjujejo na Unicef Slove-
nija, varne točke pripomorejo k ozračju varnosti
otrok, saj je otrokom na razpolago varno in pri-
jazno zavetje, ki pa ni nujno njihov dom. V var-
ne točke se otroci lahko zatečejo po pomoč, če
se znajdejo v stiski.

Varne točke so zaživele že v številnih mestih
po Sloveniji, z 21. oktobrom tudi v Medvodah.
”Varne točke smo vzpostavili na osmih lokaci-
jah: v Zdravstvenem domu, v Zavodu za šport
in prireditve, v Knjižnici Medvode, na Občini,
v mladinskem centru, na Centru za socialno
delo, v Cvetličarni Zala in v Turistično infor-

macijskem centru. V projektu sodeluje šest-
najst prostovoljcev,” je povedal Gregor Roz-
man, koordinator projekta v občini Medvode.
Prostovoljci otrokom nudijo trenutno zaščito,
pomoč ali zgolj nasvet v stiski. Za to so uspo-
sobljeni, saj so se udeležili posebnega izobra-
ževanja, ki ga je zanje organiziral Unicef Slo-
venija in jih seznanil, kako pomagati otrokom
v stiski. Kot poudarjajo na Unicef, je osebje v
Varnih točkah najpomembnejši člen projekta,
saj v njem sodelujejo prostovoljno in s svojo
srčnostjo ter prizadevnostjo pomagajo otro-
kom v težavah. 

Otroci lahko Varne točke prepoznajo po po-
sebni nalepki - smejoči se hišici, ki je nameš-
čena na vidno mesto. Otroci se vanje najpogo-
steje zatečejo, če so žrtve nasilja med vrstniki,
pa tudi, če imajo težave v družinskem okolju,
potrebujejo pomoč pri domači nalogi, ne mo-
rejo priti domov, so pozabili ključe in želijo
priti v stik s starši ali pa potrebujejo zgolj po-
zornost in prijazen pogovor. Namen Varnih
točk je tudi krepitev povezav med vsemi druž-
benimi akterji, ki vplivajo na varnost v mestu.
Varne točke so namenjene otrokom, pa ji sled-
nji v Medvodah že dovolj dobro poznajo?
”Otroci zaenkrat Varne točke poznajo samo
preko medijev. Pripravljamo pa posebne plaka-
te, ki jih bomo razposlali na osnovne šole, naj-
več na OŠ Medvode, saj je kar sedem varnih
točk v njihovem šolskem okolišu. Ena varna
točka je v šolskem okolišu OŠ Preska, in sicer
Cvetličarna Zala. S tem imamo, kar se med-
vrstniškega nasilja tiče, pokrite vse črne točke
v občini. Črne točke smo ugotovili na podlagi

sestanka predstavnikov Občine, Zdravstvenega
doma, Policije in Centra za socialno delo. Te
točke so igrišče za OŠ Preska, območje blokov
v Preski, center Medvod ter območje od blo-
kov v Medvodah vse do OŠ Medvode. Poda-
tkov, da bi bili večji problemi z medvrstniškim
nasiljem po vaseh, pa nimamo,” je dejal Roz-
man. Kot pravi, velikega obiska ne pričakuje-
jo, in dodaja: ”Je pa dobro, da varne točke so,
da otroci vedo, da v primeru akutnih težav niso
sami, in da tudi takrat, ko staršev ali kogarko-
li, ki bi jim pomagal, ni doma, vedo, da se lah-
ko po pomoč obrnejo tudi v varno točko.”

Maja Bertoncelj 

Osem varnih točk za otroke
Občina Medvode je v Unicef mreži Otrokom prijaznih mest. 

Kdo so prostovoljci v varnih točkah? Juli-
jana Ribič, Andreja Žavbi, Rajko Vajd (vsi
Zdravstveni dom Medvode), Ines Iskra,
Marko Dobnikar (oba Zavod za šport in
prireditve Medvode), Mira Vidic, Jurij Zor
(oba Knjižnica Medvode), Davorin Za-
krajšek, Gregor Rozman (Občina Medvo-
de), Peter Gaber, Polona Ogrinc, Tilen
Pribela, Franc Cegnar (vsi Mladinski
center Medvode), Andreja Gaber (Turi-
stično informacijski center Medvode), Jo-
žica Konjar (Cvetličarna Zala), Olga Sta-
re (Center za socialno delo Medvode).

Otroci lahko Varne točke prepoznajo po posebni 
nalepki - smejoči se hišici, ki je nameščena na vidno
mesto. Ima jo tudi Knjižnica Medvode.
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Medvode - V nedeljo, 10. oktobra, so poteka-
le lokalne volitve. V občini Medvode je bila 
volilna udeležba nekaj manj kot 47 %, najnižja
doslej. Volivci so odločili, da bo občino še en
mandat vodil Stanislav Žagar (nestrankarski
kandidat, predlagatelj Roman Debeljak in skupi-
na volivcev), ki je župan vse od ustanovitve ob-
čine, tudi tokrat pa je bil izvoljen že v 1. krogu.
Dobil je 52,18 % glasov, kar pomeni, da je šte-
vilko pred njegovim imenom obkrožilo 2990 vo-
livcev. Na drugo mesto se je uvrstil Saša Ciglar
(SDS) z 18,52 % (1061 glasov), sledijo pa mag.
Jelena Aleksić (Zares) s 16,28 % (933 glasov),
Alenka Žavbi Kunaver (LDS) z 8,08 % (463 gla-
sov) in Dragan Djukić (Ivan Regoršek in skupi-
na volivcev) s 4,94 % glasov (283 glasov). 

Žagar ni zmagal le na enem volišču,
najvišja podpora v Sori

Na dan volitev je bilo v občini Medvode od-
prtih 22 volišč. Župan Stanislav Žagar je največ
glasov dobil na vseh z izjemo volišča št. 5 TD
Dragočajna - Moše, kjer ga je za en glas prema-
gal kandidat SDS Saša Ciglar. Slednji je dobil
32,53 % (27 glasov), Žagar pa 31,33 % (26 gla-
sov). Na tem volišču so volivci izrazili voljo po
2. krogu volitev, prav tako kot še na sedmih
drugih voliščih: št. 1. Gasilski dom Sp. Pirniče
(Žagar je dobil 43,65 % glasov), št. 4 Dom kra-
janov v Mošah (35,96 %), št. 6 KS Smlednik
(33,82 %), št. 9 KS Zbilje (44,44 %), št. 10 Ob-
čina Medvode (49,38 %), št. 11 Občina Medvo-
de (48,74 %) in št. 12 OŠ Medvode (48,16 %).
Zanimiv je tudi podatek o županovi priljublje-
nosti v okolju, kjer živi, v Preski. V OŠ Preska

sta bili dve volišči. Na volišču št. 17 je dobil vi-
sokih 61,58 % glasov, na volišču št. 18 pa 52,37
%. Več kot 60 % je dobil še na volišču št. 21 KS
Seničica - Golo Brdo, in sicer 60,92 %, in na
volišču št. 21 Dom krajanov Sora, 63,44 %, kar
je tudi največja izražena podpora volivcem
vnovič izvoljenemu županu Stanislavu Žagarju
na letošnjih volitvah.

V občinskem svetu deset svetnic
Zanimivi so tudi rezultati za 23-članski ob-

činski svet. Največ svetnikov bo imela SDS
(5), sledijo pa Nestrankarska lista za napredek
krajev občine Medvode (4), DeSUS (3), nova
Nestrankarska lista Glas (2), Lista aktivnih
Medvoščanov (2), N.Si (2), po enega svetnika
pa bodo imeli v SLS, LDS, Zares - novi politi-
ki, SD in Zeleni koaliciji. V novem mandatu
bo kar trinajst novih imen. Z liste SDS so bili
v občinski svet izvoljeni Saša Ciglar, Mitja
Ljubeljšek, Zdenka Bokal, Roman Robas in
Saša Rožič. Z Nestrankarske liste za napredek
krajev občine Medvode Nada Prešeren, mag.
Leopold Knez, Katja Podgoršek in mag. Mari-
ja Tome. Iz vrst DeSUS-a bodo v občinskem
svetu Ivan Špenko, Franc Šušteršič in mag.
Zvonka Hočevar Šajatovič. Nestrankarsko listo
Glas bosta zastopala Nejc Smole in dr. Urška
Repnik, Listo aktivnih Medvoščanov Tomaž
Mis (izvoljen s preferenčnimi glasovi) in Da-
rinka Verovšek, N.Si. Stanko Okoliš in Mirko
Javeršek, SLS Štefan Čebašek (izvoljen s pre-
ferenčnimi glasovi), Zeleno koalicijo Dragan
Djukić, LDS Nataša Predalič, Zares mag. Jele-
na Aleksić in SD Dušan Brekič. 

Osem svetnikov 
iz nestrankarskih list

Iz Nestrankarskih list je bilo v medvoški ob-
činski svet izvoljenih kar osem svetnikov, med
strankami pa je v primerjavi s prejšnjim man-
datom največ pridobila DeSUS, ki ima dva
svetnika več. Z enakim številom svetnikov
bodo SDS, Nestrankarska lista za napredek
krajev občine Medvode, Lista aktivnih Med-
voščanov, N.Si, SLS in Zelena Koalicija. LDS
je na prejšnjih lokalnih volitvah dobila štiri
svetnike, v času mandata je Aleksićeva presto-
pila v novo ustanovljeno stranko Zares, tokrat
pa bodo v občinskem svetu imeli le eno svetni-
co. V Zares so mandat končali z dvema svetni-
koma, sedaj imajo enega manj, prav tako ene-
ga manj bodo imeli v SD. Na novo je v občin-
ski svet uspelo priti listi Glas, in to kar z dve-
ma svetnikoma. V občinski svet je uspelo priti
vsem enajstim listam. Dva svetnika (Tomaž
Mis - LAM in Štefan Čebašek - SLS) sta bila
v občinski svet izvoljena na podlagi preferenč-
nih glasov, oba v 1. volilni enoti. Nasploh so na
letošnjih volitvah volivci podelili kar veliko
preferenčnih glasov. Rekorder pa je Nejc Smo-
le iz liste Glas, ki jih je dobil kar 64. 

Glede na zadnji mandat se je še povečala za-
stopanost žensk. Svetnic v medvoškem občin-
skem svetu bo deset, dve več kot doslej, kar po-
meni dobrih 43 %. Ta številka je krepko nad
slovenskim povprečjem in pomeni, da so Med-
vode po odstotku svetnic na tretjem mestu, za
občinama Celje in Trbovlje.

Maja Bertoncelj

Žagar ostaja župan, 
novih trinajst svetnikov

Lokalne volitve so največ sprememb prinesle pri članih občinskega sveta. Izmed triindvajsetih svetnikov 
je novih kar trinajst. Prihodnja štiri leta bo v občinskem svetu deset svetnic, dobrih 43 odstotkov. 

Največ svetnikov bo imela SDS, pet. Stanislav Žagar za župana tudi tokrat izvoljen že v prvem krogu.

SDS 
(5 svetnikov)

SD (1 svetnik)

Zares (1 svetnica)

DeSUS (3 svetniki)

LDS (1 svetnica)

NSi (2 svetnika) 

SLS (1 svetnik) Zelena koalicija 
(1 svetnik)

Lista aktivnih Medvoščanov 
(2 svetnika) 

Nestrankarska lista Glas 
(2 svetnika)

Nestrankarska lista za napredek
krajev občine Medvode(4 svetniki)

Koga ne bo več 
v občinskem svetu?

Lokalne volitve so prinesle veliko spre-
memb v sestavi občinskega sveta. Novih
bo kar trinajst svetnikov, kar pomeni
dobrih 56 odstotkov. Od svetniške funk-
cije se jih prav toliko poslavlja. Nekate-
ri, ki so bili v občinskem svetu v manda-
tu 2006-2010, tokrat sploh niso kandidi-
rali, nekaterim pa na volitvah ni uspelo
dobiti zadostne podpore volivcev. Po-
slavljajo se: Janez Barle, Vojko Bizant,
Grega Bizjak, Stanislav Bukovec, Janez
Burgar, Jelka Časar, Ljubomir Jamnik,
Uroš Košir, Ivan Regoršek, Sonja Pod-
goršek, Janez Šušteršič, Alenka Veber
Gorjanc in Alenka Žavbi Kunaver.

OBČINSKI SVET OBČINE MEDVODE
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Medvode - Stanislav Žagar je stari in novi
župan občine Medvode. Je eden redkih sloven-
skih županov, ki so mu volivci po 16 letih vo-
denja občine zaupali še en, že peti mandat. Kot
pravi, mandate na občini šteje od leta 1990, ko
je bil na prvih demokratičnih volitvah izvoljen
za predsednika skupščine Občine Ljubljana Ši-
ška, pod katero so spadale tudi Medvode. Nje-
gova zmaga je bila na letošnjih lokalnih volit-
vah najmanj prepričljiva doslej.

Ste pričakovali zmago že v prvem krogu?
”Če sem iskren, sem pričakoval tesen rezul-

tat. Želel sem si, da bi na volitve šlo čim več
ljudi, saj nizka volilna udeležba popači dejan-
sko sliko. Volilna udeležba je bila slaba, a
kljub temu zadostna, da se je za zmago izšlo v

prvem krogu. Višja volilna udeležba bi mi go-
tovo prinesla večjo podporo. Ljudje so očitno
apatični tudi do lokalne politike, čeprav jaz
vedno pravim, da na lokalni ravni prostora za
politiko ni. Tisti, ki so se zadnji mandat šli
politiko oziroma politikanstvo, so to na volit-
vah dodobra izkusili na lastni koži.” 

Pred vami je že peti županski mandat. Se
obetajo kakšne spremembe ali bo delo teklo
po ustaljenih tirnicah?

”Spremembe verjetno bodo, morajo biti, in
sicer še na bolje. Ne pride pa do njih kar čez
noč. V mislih imam spremembe tako pri delu
občinske uprave kot tudi občinskega sveta.”

Koga boste predlagali za podžupana?
”Tega še ne morem povedati. Morda bomo

tokrat imeli celo dva podžupana, kar statut ob-
čine dopušča. V dosedanjih mandatih smo
imeli dvakrat enega podžupana, enkrat podžu-
panjo, en mandat pa smo bili brez podžupana.
Razgovori trenutno kažejo na to, da bi tokrat
prvič lahko imeli dva.” 

V preteklem mandatu ni bilo uradne koa-
licije. Kako bo tokrat?

”Pogovori potekajo, več pa v tem trenutku ne
morem povedati. Znan pa je predlog, da bi bil
predsednik KVIAZ-a, ki se ga izvoli na prvi
konstitutivni seji, še naprej Mitja Ljubeljšek iz
SDS. Več pa bo znanega po tej seji.”

Maja Bertoncelj

Medvode - Na letošnjih lokalnih volitvah so se v Medvodah za žu-
panski stolček poleg Stanislava Žagarja potegovali še štirje kandidati.
Prosili smo jih za komentar svojega izida, izvolitve starega župana in
o njihovem delovanju v občinski politiki v prihodnje. Z izjemo Alenke
Žavbi Kunaver, slednja je bila kandidatka za županjo že pred štirimi
leti, so bili vsi izvoljeni v občinski svet. Njihove izjave so po vrstnem
redu glede na število dobljenih glasov. 

Saša Ciglar (SDS), 18,52 odstotka: ”Volivkam in volivcem se za-
hvaljujem za izkazano zaupanje. Z rezultatom sem zelo zadovoljen, še
posebej, ker sem novinec v medvoški politiki. Dosegel sem drugi naj-
boljši rezultat izmed kandidatov SDS, ki smo doslej kandidirali za žu-
pana Medvod. Vsi smo zelo zadovoljni. Bili smo blizu drugega kroga.
Volivci so se odločili za vnovično izvolitev Stanislava Žagarja, za kar
mu čestitam. V prihodnjem štiriletnem mandatu bom deloval kot ob-
činski svetnik. V svojem imenu lahko povem, da bomo podpirali pro-
jekte, ki so v skladu z našo politiko, delovali bomo konstruktivno, se
potrudili, da bodo seje v duhu sodelovanja, in poskušali uvajati timsko
in projektno delo v celoten občinski svet. Skušali bomo uresničiti kar
največ točk iz našega volilnega programa.”

Mag. Jelena Aleksić (Zares), 16,28 odstotka: ”Rezultat, ki sem ga
dosegla, je po moji oceni odličen. Obžalujem, da opozicija ni zmogla
dogovora o skupnem nastopu na županskih volitvah. Menim, da bi v
tem primeru dobili novega župana ali županjo, saj sta za drugi krog
zmanjkali le dobri dve odsotni točki. Vnovična izvolitev Stanislava Ža-
garja je izgubljena priložnost v pomenu, da bi v Medvodah lahko za-
vel nov, svež veter in se uveljavila drugačna razvojna smer. V vsakem
primeru je vsakršen volilni izid pravi, ker so se tako odločili volivci.
Kot občinska svetnica bom delovala podobno kot v zadnjem mandatu:
dejavno, pozorno, kompetentno, kolikor bo v moji moči. Tudi v tem
mandatu bom del dejavne opozicije, podprla pa bom vse premišljene
in strokovno podprte projekte v javnem interesu, ne glede na to, kdo
jih bo predlagal. Predvidevam, da bom sodelovala večinoma s svetni-
ki, s katerimi sem sodelovala že doslej, in z novo listo Glas. Zagovar-

jala bom ideje iz Zaresovega volilnega programa in vztrajala na pove-
čanju finančne transparentnosti in demokratičnosti sprejemanja odlo-
čitev v občinskem svetu.”

Alenka Žavbi Kunaver (LDS), 8,08 odstotka: ”Rezultat, ki sem ga
dosegla, je boljši kot pred štirimi leti, in to kljub dejstvu, da sem imela
neposredno konkurentko iz istega ideološkega kroga. V Medvodah je
LDS vsake volitve malce zaostala za državnim povprečjem, tako tudi le-
tos. Na rezultat je nedvomno vplival trend, ki ga opažajo tudi raziskoval-
ci, da ima pojem ”neodvisnost” pri volivcih velik pomen. Ne ve se sicer,
od česa neodvisni, pa vendar. Gre za vrednoto, ki jo Slovenci očitno ce-
nijo. Županske volitve so v Medvodah dale podoben rezultat kot v mno-
gih drugih občinah. V dveh tretjinah primerov je zmagal kandidat, ki je
bil župan že v preteklem mandatu. Očitno je, da volivci volijo preizku-
šeno, že videno in tisto, na kar so navajeni. Nenavadno je namreč, da
medvoškemu izvoljencu niso škodile ugotovljene nepravilnosti in neza-
konito trošenje javnega denarja. Kar se mojega delovanja v naprej tiče,
sem še vedno predsednica občinskega odbora in vodja lokalne pisarne
LDS. Večkrat sem povedala, da se v politiko vključujem na dolgi rok,
zato ostajam aktivna pri odločitvah na lokalni ravni.”

Dragan Djukić (Ivan Regoršek in skupina volivcev), 4,94 odstot-
ka: ”Z rezultatom sem zadovoljen. Je takšen, kot sem ga pričakoval.
Pričakovana je tudi zmaga Stanislava Žagarja. Kar ljudje želijo, tako se
odločijo in tako volijo. Volivke in volivci imajo vedno prav. Narod ved-
no izvoli takšno oblast, kakršno si zasluži. Očitno je Stanislav Žagar
zelo prepoznaven in po mnenju večine volivcev, ki so se udeležili voli-
tev, je naredil dovolj za občino. Ljudje ga imajo v spominu še od začet-
kov, ko je bila ob ustanovitvi novih občin tudi po njegovi zaslugi delit-
vena bilanca za Medvode ugodna. V občinski politiki bom še naprej de-
loval kot svetnik, že tretji mandat. Tokrat sem bil izvoljen na listi Zele-
ne koalicije, ki mi je še bolj pisana na kožo kot listi, na katerih sem bil
izvoljen doslej. Kot svetnik bom še naprej deloval v javnem interesu.
Povabila v koalicijo zaenkrat nisem dobil, niti ga nisem pričakoval.”

Maja Bertoncelj

Pričakoval tesen rezultat
Volivci so Stanislavu Žagarju zaupali že peti mandat. Prva, konstitutivna seja občinskega sveta 

bo v torek, 16. novembra. Bo občina Medvode prvič imela dva podžupana?

Stanislav Žagar ima med volivci tudi po štirih 
mandatih še dovolj veliko podporo. 

Stanislav Žagar: ”Iskreno se zahvaljujem
vsem volivkam in volivcem za zaupanje,
ki ste mi ga izkazali z vnovično izvolitvi-
jo. Po svojih najboljših močeh se bom še
naprej trudil za napredek vseh krajev v
občini in v zadovoljstvo ljudi.” 

Najbližje Žagarju je bil Ciglar
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Medvode - ”Poletno turistično sezono v
Medvodah bi lahko ocenili kot zelo pozitivno.
Vedno več je turistov, predvsem pa domačih
enodnevnih izletnikov. Od začetka junija pa
vse do konca septembra je TIC Medvode obis-
kalo več kot tisoč obiskovalcev, od tega okrog
tristo tujcev. Vedno več obiskovalcev prihaja iz
Francije, tudi Angleži ne zaostajajo dosti. Pri-
dejo pa tudi iz Italije, Nizozemske, Belgije in
celo iz Izraela. Med turisti je bilo tudi nekaj
Hrvatov,” je povedala Andreja Gaber, vodja
Turistično informacijskega centra Medvode.

Kot pravi, tuji gosti več ali manj povprašuje-
jo po turističnih znamenitostih po vsej Sloveni-
ji, domače obiskovalce pa zanima predvsem
pohodništvo. ”V TIC-u izdelujemo tudi pla-
ninske izkaznice za Planinsko društvo Medvo-
de, zato veliko obiskovalcev pride tudi iz tega
razloga. Pri nas so naprodaj tudi slovenske za-
stave, za kar je veliko zanimanja. Ponuditi sku-
šamo tudi čim več prospektov o Medvodah in
o Sloveniji, da obiskovalci dobijo tudi kakšno
idejo, kako preživeti svoj prosti čas. Turistična
zveza Medvode se je v ta namen lotila izdela-
ve novega promocijskega kataloga o Medvo-
dah, ki ga bo predstavila prihodnji mesec,” je
še dejala Gabrova.

V novem katalogu več fotografij
Turistična zveza Medvode je promocijski ka-

talog v nakladi 10 tisoč izvodov v slovenskem
in angleškem jeziku izdala leta 2005. ”Zaloge

so pošle in katalog kot osnovno promocijsko
gradivo občine potrebujemo. Pripravljamo no-
vega. Razlika v primerjavi s prejšnjim bo kar
velika. Če je bil prej poudarek na besedilu, bo
tokrat na vizualni podobi, torej na fotografi-
jah. Vse so bile posnete na novo, prav v ta na-

men,” je pojasnil Jure Galičič, predsednik
Turistične zveze Medvode. Besedilo v katalo-
gu bo v treh jezikih: slovenščini, angleščini in
nemščini. Predstavitev kataloga načrtujejo za
8. december.

Maja Bertoncelj

Večji obisk, pred izidom nov katalog
V Turistično informacijski center Medvode je v času poletne sezone po različne informacije prišlo 

več kot tisoč ljudi, od tega okrog tristo iz tujine.

V Turističnem informacijskem centru Medvode sta se ob našem obisku ustavila tuja turista, ki sta ju najbolj 
zanimala Bled in Bohinj. 

Volili tudi v svete krajevnih skupnosti
Medvode - Na lokalnih volitvah smo volili tudi člane kra-

jevnih skupnosti. Kakšni so rezultati, kdo so bili izvoljeni?
KS Katarina: Žiga Kršinar, Nataša Vesel, Klemen
Schwarzmann, Nataša Marjetič, Ciril Sušnik; KS Medvo-
de - Center: Branko Fišer, Viktor Šulc, Dragan Djukić,
Mirjana Kopač, Marko Kopač, Zdenka Bokal, Gorazd
Šturm, Branko Križaj, Franc Keber; KS Pirniče: Petra Ju-
van, Nada Prešeren, Štefan Čebašek, Mitja Ljubeljšek, To-
maž Mis, Franc Erjavec, Anton Merjasec, Jožef Meznarič,
Dejan Žura; KS Preska: Anton Stopar, Tadej Podakar, Jo-
landa Lešnik, mag. Zvonka Hočevar Šajatovič, Jožica He-
gler, Vlado Trajber, Ladislav Vidmar, Mirko Verovšek; KS
Senica: Zoran Črešnik, Franc Poljanec, Stanislav Ulanec,
Valentin Križaj, Jožef Ložar, Matevž Dolinar, Andrej Ber-
nard, Grega Bizjak, Vesna Luštrek; KS Seničica - Golo
Brdo: Gregor Zavašnik, Vilko Trampuš, Želko Černjavski,
Minka Ivančič, Betka Pavlinec; KS Smlednik: Julijana Šti-
lec, Danica Tršan, Franc Jenko, Igor Dolinar, Metod Ferbar,
Zdravko Debeljak, Nejc Smole, Vinko Rupnik, Tjaž Jelov-
čan; KS Sora: Franc Zadnikar, Katarina Trampuš, Dragica
Plešec, Mirko Javeršek, Tomaž Tratnik, Milan Pustovrh,
Teodora Golob; KS Trnovec: Brane Tehovnik, Pavle
Osredkar, Ivan Maletič, Bogdan Murnik, Alojz Založnik;
KS Vaše - Goričane: Drago Kopač, Franc Jarc, Pavel
Lampič, Vida Bališ, Milan Jamnik, Robert Štajer, Peter
Dežman; KS Zbilje: Anja Iskra, Andrej Kalan, Uroš Košir,
Matjaž Šušteršič, Ada Trkulja.                Maja Bertoncelj

Komemoracije za umrle med NOB
Sora - Pod okriljem združenja borcev za vrednote NOB Medvode so ob dnevu

spomina na mrtve pri spomenikih umrlim med NOB potekale komemoracije. Bile
so na Katarini, v Pirničah, na Senici, v Preski, fotografija pa je iz Sore, kjer je ko-
memoracija potekala v domu krajanov. V programu so nastopili recitatorji KUD
Oton Župančič Sora, Godba Medvode, Moški pevskih zbor sorškega kulturnega
društva in udeleženci seminarja igranja na ustno harmoniko. M. B.
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Medvode - V Mercatorju v Medvodah je od
junija lani voziček, v katerega lahko po oprav-
ljenem nakupu odložite nujne življenjske
potrebščine za tiste, ki so pomoči potrebni.
Slednjih je tudi v občini Medvode vedno več.
Izdelke, ki jih darujete v voziček, prevzamejo
prostovoljci Karitas Preska in jih razdelijo tis-
tim, ki si jih v današnjih časih težko ali si jih
sploh ne morejo zagotoviti.

”Večinoma gre za hrano. Najprej jo prevza-
memo, popišemo, nato pa razdelimo kot do-
datek k osnovnim paketom, ki jih delimo na
vsakih pet tednov. Od lanskega junija, ko se je
akcija začela, do konca leta smo prevzeli 240
kg hrane v vrednosti 604 evre. Od januarja do
vključno oktobra letos pa je bilo hrane za 447
kg v znesku 976 evrov. Zanimivo je, da je
odziv največji v času počitnic,” je povedala

Ivanka Šušteršič, predsednica Karitas Pres-
ka, ki je bila ustanovljena že pred 19 leti, in se
ob tem najlepše zahvalila vsem, ki vidijo
stisko ljudi in pomagajo tudi na ta način. Želi
si, da bi bilo takšnih še več, saj je tudi
povpraševanje po paketih vedno večje. ”Letos
imamo za 40 odstotkov več prosilcev, največ
je porasel odstotek upokojencev in starejših.
Redno delimo pakete, ki jih dobimo iz Škofij-
ske Karitas in jih razdeljujemo 24 družinam,
dvakrat letno dobimo pakete še iz evropskih

rezerv. Dodatno sami kupujemo higienske
potrebščine in otroške hrano, česar v paketih
ni. Pred kratkim smo razdelili tudi tono in pol
ozimnice,” pravi Šušteršičeva. V Karitas se že
pripravljajo na Teden Karitas, ki bo od 21. do
28. novembra potekal pod geslom ”Nič
revščine, ukrepajmo zdaj”. V Pastoralnem
domu v Preski bo 26. novembra potekala do-
brodelna prireditev, 28. novembra pa bo na
TV Medvode 19. oddaja Klic dobrote.  

Maja Bertoncelj

Voziček za hrano ostaja
V voziček v medvoškem Mercatorju še vedno lahko odložite za življenje nujno potrebne izdelke, 

kupljene z namenom pomoči potrebnim. Prevzamejo jih prostovoljci iz Karitas Preska.

Voziček je postavljen v bližini blagajn. 

Drugič delili prehranske pakete
Krajevni odbor Rdečega križa Medvode je

v torek, 19. oktobra, v pisarni SABS v
Zdravstvenem domu Medvode drugič od
svoje ustanovitve razdeljeval prehranske
pakete upravičencem do humanitarne po-
moči. ”Dobili smo 60 paketov. Razdelili
smo jih dobrih 50, nekaj smo jih namenili
za Skupnost Barka, nekaj pa jih je še ostalo.
Vedno se še najde kdo, ki ni bil obveščen.
Po pakete so prišli tisti, ki so jih dobili že
prvič, nekaj pa jih je prišlo tudi na novo,” je
povedal Dragan Djukić, predsednik KORK
Medvode.

Še drugič samo podarjali
Medvode - V začetku oktobra je Društvo

upokojencev Medvode drugič pripravilo ak-
cijo ”Podarim”. Na stojnici, ki so jo imeli
pred medvoškim trgovskim centrom, so tako
kot konec maja podarjali zbrana oblačila in
druge predmete, za katere je bilo tudi tokrat
veliko zanimanja.                                M. B.

Gradnja vrtcev se lahko začne
Medvode - Za gradnjo dveh novih vrtcev v

občini Medvode, vrtca v Smledniku in v
Pirničah, so na občini izbrali izvajalce.  Za oba
projekta je bilo izbrano podjetje Tehnik iz
Škofje Loke kot najugodnejši ponudnik.
”Potekel je tudi že rok za pritožbe, tako da smo
v fazi, ko se bo gradnja lahko začela,” je po-
jasnil župan Stanislav Žagar. V Pirničah je že
zgrajena nadomestna makadamska cesta do
zemljišča ob šoli, kjer bodo prostori novega
vrtca, trenutno pa poteka širitev stare ceste do
šole skozi vas. ”Vse poteka po načrtih, težave
imamo le na enem delu trase, kjer lastnik ne da
soglasja za širitev ceste. Žal se skorajda pri
vseh komunalnih investicijah najde kdo, ki ne
da soglasja,” je dejal Žagar.    M. B.

V najem oddajo Brunarico 
na Osolniku

Iz Partizana Medvode sporočajo, da dajejo v
najem brunarico na Osolniku za obdobje 2011-
2015. Zainteresirani naj pisno vlogo pošljejo
na naslov Partizan Medvode, Cesta ob Sori 15,

Medvode, s pripisom ”Brunarica”. Rok za
oddajo vloge je 15. november. Dodatne infor-
macije dobite na številkah: 040/695 777 (Bo-
jan Šolar, predsednik društva) in 031/599 388
(Anton Bohinc, sekretar društva).    M. B.

Izgubila se je psička
V soboto, 6. novembra, se je na območju 

Osolnika, Govejka in Gont izgubila psička
pasme mali nemški špic, snežno bele barve,
nizke rasti. Če bi jo kdo videl, naj pokliče na
telefonsko številko 01/361-11-42.
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Zupanc Matjaž s.p.
Zg. Pirniče 45 b, 1215 Medvode
tel.: 01/3621379, fax: 01/3621425
GSM: 041/646487
e-pošta: instalacije.zupanc@siol.net

OGREVANJE, SOLARNA TEHNIKA, TOPLOTNE ČRPALKE

5. december ob 17. uri
Glavni trg, Kranj
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Zbilje - ”Prav dobro se še spomnim časov izpred približno tridesetih
let, ko so na sicer lepem Zbiljskem jezeru smučali na vodi, seveda s po-
močjo motornih čolnov, in delali precejšen hrup. Tega je bilo potem ko-
nec, sedaj pa bo Zbiljskem jezeru pluje panoramska ladja. Nič nimam
proti plovbi, vendar me upravičeno skrbi, kaj temu sledi. Bojim se, da
se ne vračamo na stara pota in da so zakonodajalci pozabili na ostale
možne potencialne uporabnike takih in drugačnih plovil, vodnih skuter-
jev,” je na nas vprašanje naslovil bralec Marjan.

Na podlagi Zakona o vodah je Vlada RS oktobra 2007 izdala uredbo
o uporabi plovil na motorni pogon na Zbiljskem jezeru. Določa odsek
Zbiljskega jezera, kjer je dovoljena uporaba plovil na motorni pogon za
javni prevoz oseb v turistične namene, ter omejitve pri plovbi in plovi-
lih. Plovba s plovili na motorni pogon je na Zbiljskem jezeru dovoljena
samo za javni prevoz oseb izključno v turistične namene in izključuje
plovbo s plovili na motorni pogon za lastne potrebe. V uredbi je med
drugim pri plovbi s plovili na motorni pogon treba upoštevati tudi, da
število plovil ne sme presegati števila privezov v pristaniščih, da mora
plovilo poganjati motor, katerega efektivna moč ne presega 55 kW, mo-
tor plovila mora biti zavarovan pred izlitjem, hitrost plovbe ne sme pre-
segati 5 km/h, dolžina plovila ne sme presegati 20 m, širina pa 5 m. Pa-
noramska ladja, ki jo je splavil Hotel Kanu in jo poganjata motorja na
dizelsko gorivo, izpolnjuje zahteve. ”Glede vožnje panoramske ladje je
vse v skladu z zakonom,” je potrdil Iztok Pipan, predsednik TD Zbilje,
ki je skozi Občino Šiška takrat spravil odlok, ki je prepovedoval plovbo
s plovili na motorni pogon. Dodaja še, da je bojazen, da bi se po Zbilj-
skem jezeru kdaj vozili na primer s skuterji, odveč, ter še, da je Zbiljsko
jezero po besedah edinega slovenskega inšpektorja za plovbo po celin-
skih vodah eno redkih, ki ima urejeno vso dokumentacijo in ima tudi iz-
šolane reševalce iz vode s posebno licenco za čolnarjenje.

Bralec Marjan je dodal še vprašanje glede ločevanje odpadkov v loka-
lu Bistro Dotik ob jezeru. Kot opaža, odpadkov ne ločujejo. Iztok Pipan

kot predsednik društva, ki je lastnik prostorov, pojasnjuje: ”Problemati-
ke se zavedamo in smo v dogovoru z najemnikom lokala, da še pred za-
četkom nove sezone prihodnje leto pridobimo nov zaprt prostor z zaboj-
niki za ločeno zbiranje odpadkov. Ustrezen prostor smo že našli, projek-
tant riše načrte, smo v postopku pridobivanja soglasij, saj gre za 15-
metrski varovalni vodni pas. Opravili smo tudi razgovor z občinskim in-
špektorjem, ki je naš predlog podprl. Drugače pa je Bistro Dotik eden
redkih objektov ob Savi, ki ima urejeno čistilno napravo z ustreznim
certifikatom zavoda za zdravstveno varstvo.”  Maja Bertoncelj

Omejitve pri plovbi po Zbiljskem jezeru

Kostanjeva nedelja na Katarini
Topol - V organizaciji Turističnega društva Katarina je v začetku

oktobra pred POŠ Topol potekala Kostanjeva nedelja. Poleg pečene-
ga kostanja so bili v ponudbi še številni drugi domači pridelki. Za
dobro razpoloženje so skrbeli člani dveh ansamblov: ansambla Nevi-
hta in ansambla Bitenc.                                                        M. B.

Glede na veljavni zakon, se ni bati, da bi se na Zbiljsko jezero vrnili smučarji na
vodi. Plutje splavljene panoramske ladje pa zakon dovoljuje.



Zgornje Pirniče - Tretjo soboto v oktobru je
‘zagorelo’ v peči za sušenje keramike v likovni
učilnici Osnovne šole Pirniče. Sprožitvi alarma
je sledila evakuacija: učenci in zaposleni so v
nekaj minutah zapustili šolo in se zbrali na šol-
skem igrišču. Le tri minute po klicu na številko
112 so na kraj nesreče prispeli najbližji gasilci iz
Zgornjih Pirnič, v nadaljevanju so se jim pridru-
žili še gasilci iz Spodnjih Pirnič, Preske, Sore,
Zbilj, Smlednika in Tacna, da so se s skupnimi
močmi pogasili ‘požar’.

Takšen je bil scenarij evakuacijske in požarne
vaje na OŠ Pirniče, ki pa ni tako neverjeten, saj
je v tamkajšnji likovni učilnici res že dvakrat za-
gorelo. ”Enkrat je bilo kar precej resno,” se spo-
minja učitelj, član PGD Zgornje Pirniče, in pod-
poveljnik Gasilske zveze Medvode Igor Sešek
in doda: ”Požar smo hišnik, učiteljica in jaz ter
nekaj učencev takratnega pionirskega društva
Mladi gasilec uspeli lokalizirati do prihoda ga-

silcev, kar je dokaz, da je pri vsakem začetnem
požaru vse odvisno od prisebnosti prisotnih.”
Zaposleni so se izkazali tudi na tokratni vaji,
prav tako pa tudi 53 sodelujočih gasilcev iz sed-
mih gasilskih društev. ”Mislim, da smo mojstri
na področju gasilstva v Medvodah, vsi se s sr-
cem trudimo in delamo po svojem najboljšem
prepričanju. Bili ste fantastični, upam pa, da se
bomo čim večkrat videli na vajah in čim manj-
krat na intervencijah,” je po vaji zbrane gasilce
nagovoril Franci Jarc, poveljnik Gasilske zveze
Medvode, ki je organizirala vajo, izvedba pa je
bila v rokah PGD Zgornje Pirniče.

Vaje gasilcem pomagajo, da na pravih inter-
vencijah delujejo bolj usklajeno, pokažejo pa
tudi na pomanjkljivosti. V prihodnje bo tako tre-
ba iz nekaterih prostorov na pirniški šoli urediti
ustreznejše izhode, premalo je bilo kompletov za
prvo pomoč, nekaj pa tudi s pretečenim rokom
trajanja, vsi gasilniki niso nameščeni na pravilno

višino (80-120 centimetrov), da bi ga dosegli
tudi ženske in otroci. Hidrantno omrežje bi bilo
v primeru večje porabe vode nezadovoljivo, pri-
manjkovalo je svetilk, radijskih vez in rezervnih
jeklenk za dihalne aparate. ”Opremljenost gasil-
cev je sicer zadostna, vendar pa bi bile z boljšo
opremo akcije lahko uspešnejše,” je prepričan
Sešek, podžupan Leopold Knez pa je na vaji za-
gotovil, da bo občina še naprej skrbela za nakup
osebne in skupne reševalne opreme.

”Evakuacijsko vajo izvajamo vsako leto, še
bolj zanimiva pa je bila za učence požarna vaja,
saj je na šoli že vrsto let ni bilo,” je dejala rav-
nateljica Martina Kutnar. Gasilci so jim prika-
zali tudi pravilno ukrepanje v primeru, da se na
štedilniku vname olje, in gašenje z aparati na
ogljikov dioksid, prah ... Slednje so nekateri
učenci poskusili tudi sami.

Na vaji so še posebej aktivno sodelovali učen-
ci novega izbirnega predmeta Varstvo pred na-
ravnimi in drugimi nesrečami pod vodstvom
učiteljice Špele Trunk. ”Vaja je bila zelo zani-
miva,” sta se strinjali devetošolki Katja Remec
in Nina Šarič. ”V primeru požara moramo po-
gledati požarni red in slediti puščicam, ki kaže-
jo, kako zapustiti objekt na čim bližjem izhodu.
Ven je treba čim hitreje, a brez panike,” je o
evakuaciji povedala Katja, Nina pa je pojasnila,
kako se lotiti gorečega olja na štedilniku: ”Poso-
do lahko pokrijemo s pokrovko ali pa uporabi-
mo gasilni aparat, nikakor ne smemo gasiti z
vodo.”                                      Ana Hartman

Ljudje in dogodki
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Požar na pirniški šoli
Ob oktobru, mesecu požarne varnosti, je Gasilska zveza Medvode na Osnovni šoli 

Pirniče organizirala požarno vajo.

Nova parkirišča za 
obiskovalce pokopališča

Medvode - Na nekdanji zelenici pred 
pokopališčem Preska, ki je v občinski lasti, je
občina zgradila parkirišča. Prostora je za
okrog osemdeset osebnih vozil, zagotovljena
pa so tudi parkirna mesta za invalide. Parki-
rišče je namenjeno zgolj obiskovalcem poko-
pališča. Dostop do parkirišča je po Barletovi
ulici mimo kioska, ki ga uporablja pogrebna
služba Hipnos. Do zaključka investicije, ka-
tere vrednost je okrog 105 tisoč evrov, mora-
jo izvesti le še nekaj manjših del. M. B.

Nekateri učenci so tudi sami poskusili gasiti z gasilniki na prah. 

Učenci so z zanimanjem spremljali vajo, na kateri je sodelovalo 53 gasilcev iz sedmih društev.
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Sora - Oktober je bil mesec požarne varnosti.
Letos je bil namenjen otrokom, starim od 5 do
10 let, potekal pa je na temo Mladi in požarna
varnost. Splošen naslov aktivnosti, s katerimi so
naslavljali ciljno občinstvo, je bil Ogenj ni
igrača! Potekale so številne aktivnosti v smeri
ozaveščanja, izobraževanja in seznanjanja z
opremo in gasilsko tehniko. Kot vsako leto so
bili tudi letos zelo aktivni v PGD Sora. 15. ok-
tobra so na Topolu pripravili gasilno reševalno
akcijo, predstavitev gasilstva in gasilne opreme
za šolarje POŠ Topol, obiskali so tudi vrtec na

Spodnji Senici, dan kasneje pa so gasilstvo ter
reševanje skupaj s policisti in reševalci pri
Gasilskem domu v Sori predstavili še za učence
POŠ Sora. Vsem krajanom je bila namenjena
prireditev Dan odprtih vrat, ki je potekala 24.
oktobra, prav tako v oktobru so pripravili tudi
srečanje veteranov. 

Bili smo na predstavitvi za učence POŠ Sora.
”Vsako leto sodelujemo s POŠ Sora. Navadno
je bilo tako, da smo prišli mi k njim, letos pa
smo se odločili, da nas obiščejo učiteljice z
učenci na naši lokaciji. Poleg naše dejavnosti se

danes predstavljajo še gorska reševalna služba
Kamnik, prišel je vodnik reševalnih psov iz
reševalne enote iz Ljubljane, tukaj so reševalci
prve pomoči iz Škofje Loke in ekipa iz Policij-
ske postaje Medvode. Gasilci in vsi omenjeni
ljudem pomagamo v kakršnih koli naravnih in
drugih nesrečah in med seboj usklajeno deluje-
mo. Pomembno je, da otroci spoznajo, kako te
skupine delujejo in način sodelovanja med
nami,” je zanimivo dogajanje opisal Mirko
Javeršek, predsednik PGD Sora.                        

Maja Bertoncelj

Spoznali tudi reševalnega psa
V mesecu požarne varnosti so gasilci pripravili številne aktivnosti, ki so bile v prvi vrsti namenjene

otrokom. V PGD Sora so zanimivo predstavitev za učence pripravili v družbi reševalcev.

Gasilci in reševalci pogosto sodelujejo, tako kot so tudi tokrat. Učenci so izvedeli, kako poteka delo z reševalnimi psi.

Domači gasilci pri predstavitvi opreme V Soro je prišel tudi gorski reševalec iz Kamnika.



Medvode - Taborniški Rod dveh rek iz Med-
vod je sredi oktobra že enajsto leto zapored
pripravil družabno srečanje tabornikov, imeno-
vano Močne ukane. Letos se je pri OŠ Preska
zbralo več kot štiristo tabornikov iz vse
Slovenije.

Vsakoletne Močne ukane so dvodnevno
zabavno-tekmovalno druženje tabornikov vseh
starosti. Posamezni taborniški rodovi na tek-
movanje prijavijo svoje petčlanske ekipe, do-
mači organizatorji pa so bili nad letošnjim
odzivom močno pozitivno presenečeni. ”Po-
navadi smo število tekmovalcev omejili na pet-
deset ekip, le-te pa so se prijavljale tudi še
potem, ko je rok za prijave že potekel. Letos je
bilo drugače, saj smo jih sprejeli več, taborniš-
ki rodovi pa so vsa razpoložljiva mesta zasedli
že v predprijavi. Če bi lahko sprejeli vse, bi
lahko tekmovalo sto ekip. Iz Rodu Jezerskega
zmaja iz Velenja se je prijavilo kar osemnajst
ekip,” je veliko zanimanje za letošnje Ukane
opisal Bor Bizant, organizator srečanja.

Taborniki Rodu dveh rek so pripravili pro-
gram, ki sta ga sestavljala dnevni in nočni del.
Podnevi so ekipe tekmovale v zabavnih igrah,
ki so temeljile na risankah z nacionalne tele-
vizije, ko pa je sonce zašlo, so morale pokaza-
ti pravo taborniško znanje, kot so orientacija,

tekmovanje v vezanju taborniških vozlov, prvi
pomoči in taborniškem kvizu. Seštevek točk iz
obeh delov tekmovanja je dal zmagovalca.
Med gozdovniki in gozdovnicami, ki so stari
od enajst do petnajst let, so prva tri mesta za-
sedli Velenjčani. Med petnajst do enaindvajset

let starimi popotniki in popotnicami so imeli
največ znanja člani ekipe Črtica iz Šoštanja,
izmed najstarejših grč pa ekipa Žabje bučke iz
ljubljanskega Rodu močvirskih tulipanov. Pet
domačih ekip je nastopilo zunaj konkurence. 

Peter Košenina
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Rekordne Močne ukane
Medvoški taborniki Rodu dveh rek so letos že enajstič gostili svoje vrstnike iz vse Slovenije. 

Nabiranje sadja s palico je težje, kot se zdi na prvi pogled. Zahteva zbranost in dobro koordinacijo.

Zbilje - V sodelovanju Gasilskih zvez Medvode in Vodice ter PGD
Zbilje je 9. oktobra v Zbiljah potekalo gasilsko tekmovanje članic in
članov. Iz GZ Medvode je tekmovalo dvanajst ekip. Tekmovanje je bilo
sestavljeno iz treh delov: vaje z motorno brizgalno, vaje razvrščanja in
štafetnega teka z ovirami. Med društvi iz GZ Medvode so bili pri članih
A v seštevku najboljši člani ekipe PGD Sp. Pirniče - Vikrče - Zavrh, pri
članih B Zbiljci, pri članicah A pa prav tako gasilke PGD Zbilje.

”Gasilsko tekmovanje vsako leto organiziramo skupaj z GZ Vodice,
tako tekmovanje mladine spomladi, kot tudi tekmovanje članov jeseni.

Tekmovanje je eden izmed načinov naše trenaže, in sicer malce bolj
teoretičen. Na samih intervencijah gašenje ne poteka po korakih, kot so
predvidena na tekmovanjih. Tam je potrebno posredovati čim hitreje in
čim bolj kakovostno. Je pa tekmovanje ena izmed oblik, kjer se gasilci
srečujejo tako z nalogami gasilstva kot s samo opremo,” je povedal
Franci Jarc, poveljnik GZ Medvode.

Letos se je tekmovanje gasilcev končalo na nivoju občinskih gasilskih
zvez, prihodnje leto pa bo štelo kot izbirna tekma za uvrstitev naprej,
najprej na regijsko tekmovanje.                               Maja Bertoncelj

Gasilci so tekmovali
V Zbiljah je potekalo gasilsko člansko tekmovanje Gasilskih zvez Medvode in Vodice.

Gasilke iz Zbilj pri vaji z motorno brizgalno Gasilce iz Preske pa smo v objektiv ujeli med vajo razvrščanja.
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Medvode - Za Lovskim pevskim zborom
Medvode je velik projekt, ki so ga izpeljali le-
tos. Teden dni, od 30. septembra do 7. oktobra,
so prepevali po državah nekdanje Jugoslavije.
Turnejo in zanimivosti je podrobneje predsta-
vil Robert Gartner, predsednik Lovskega
pevskega zbora Medvode.

Kam ste najprej ponesli slovensko pesem
in kako se je nadaljevala vaša pot?

”Naša prva postaja je bila Banjaluka, kjer so
nas pričakali predstavniki slovenskega društva
Triglav. Koncert smo imeli v dvorani Banskega
dvora in uspel nam je skupaj z domačim zborom
Davorin Jenko in slovenskim zborom iz Saraje-
va Camerata Slovenica. Po Banjaluki je sledil
Novi Sad, Srbija. Pričakala sta nas člana sloven-
skega društva Kredarica. Obiskali smo sejem
Lorist, kjer smo na eni izmed stojnic zapeli več
lovskih pesmi. Zvečer pa smo imeli koncert v
muzeju Vojvodine. Med odmorom sta zapela
mešani in moški zbor Kredarica. Zanimivo je,
da v Novem Sadu živijo ljudje kar okrog devet-
najstih različnih narodnosti. V največjem številu
je zastopana madžarska narodnost, veliko pa je
tudi Rusinov. Naslednji dan je sledila vožnja
mimo Beograda proti vzhodu Srbije, v mesto
Bor, v katerem sem osebno doživel kulturni šok.
Mesto je bilo v časih skupne države znano kot
rudarsko mesto, mesto bakra. V tem mestu imaš
občutek, da se je čas ustavil pred tridesetimi leti.
Ulice prazne, ob cesti, razen razpadajočih blo-
kov, manjših trgovinic in lokalov s tipično srb-
sko kuhinjo, ni videti ničesar. Čeprav je rudnik
še vedno največji delodajalec v mestu, je tukaj
največ brezposelnih ljudi. Od okrog 60 tisoč
prebivalcev jih je brezposelnih okrog 12.500.”

Sledil je Zaječar?
”Res je. Naša naslednja postaja je bil Zaječar,

kjer smo imeli koncert v glasbeni šoli Stevan
Mokranjec. Predvsem je to mesto, ki je nekako
bolj podobno našim standardom o mestih, če-
prav so slikovite ulice in nizko grajene hiše ti-
pične za ta del Balkana. Sprejel nas je predsed-
nik združenja Slovencev ”Timočke Krajine”
Ivan Cankar. Iz Zaječarja je sledil odhod v
Makedonijo do najjužnejše točke naše turneje.
Po prehodu meje se je slika pokrajine povsem
spremenila. Prej neobdelana polja so tukaj vi-
deti obdelana, vse nekako zgleda bolj urejeno.
Mesto Skopje me je presenetilo v svoji sliki, ki
jo daje turistu ob vstopu. Naravnost žerjav,
levo žerjav, desno žerjav, tam prekrivajo stre-
ho, tu obnavljajo fasado. V mestu se na veliko

nekaj dela in obnavlja. Je dokaj čisto, urejeno,
Makedonci pa so prijazni in uslužni ljudje. Po
krajšem ogledu mesta smo se pripravili na
koncert v prostorih Makedonske opere in bale-
ta. Tu so nas sprejeli naši gostitelji, člani MePZ
Vardar, ki spada med najboljše makedonske
zbore. Med odmorom so tudi oni zapeli nekaj
pesmi iz svojega zahtevnega repertoarja. Na-
slednji dan smo si ogledali zanimivosti mesta
Skopje in se srečali s člani združenja Sloven-
cev France Prešeren, ki ima tudi svoj pevski
zbor. V središču mesta smo se sprehodili čez
Most iz kamenja, ki povezuje novi in stari del.
V slednjem živi večinsko muslimansko prebi-
valstvo. V enem mestu dva popolnoma različ-
na svetova. V muslimanskem delu smo seveda
jedli. Meso. Makedonci radi jedo meso. Ni po-

Po državah nekdanje Jugoslavije
Lovski pevski zbor na turneji pri slovenskih društvih v državah nekdanje Jugoslavije: šest koncertov 

v enem tednu. Na turneji je bilo 21 pevcev.

Povedala sta o turneji:
Janez Čadež, zborovodja: ”V enem tednu smo imeli šest koncertov

in en priložnosti nastop na sejmu Lorist v Novem Sadu. Naš repertoar
je bil prilagojen krajem, ki smo jih obiskali na turneji. Vselej smo kon-
cert zaleči z lovsko pesmijo, eno kitico smo zapeli v slovenščini, eno
v srbščini oziroma v Makedoniji v makedonskem jeziku. Nadaljevali
smo z domovinskimi, lovskimi in vasovalskimi pesmimi. Prvi del je
bil torej povsem slovenski, saj je bil naš namen ponesti slovensko pe-
sem k našim rojakom. V drugem delu smo se predstavili z mednarod-
nim repertoarjem, za konec pa so sledile Žabe, ki so povsod navdušile. 

Kar se tiče izseljenskih pevskih zborov, smo imeli priložnost slišati
štiri. V Banjaluki sta z nami pela domači zbor Davorin Jenko in 
Camerata Slovenica iz Sarajeva. Oba zbora sta prepevala ob zelo do-
bri instrumentalni spremljavi, tako da čiste kvalitete petja niti nismo
mogli oceniti. Predvsem jim manjka moških pevcev. Banjalučani pa so
navdušili z zelo dobro mlado solistko. V Novem Sadu smo slišali dva
zbora, katerih jedro je mešani pevski zbor Kredarica. Sedem fantov iz
tega zbora pa poje še v moški zasedbi. Čutilo se je več želje po
kvaliteti in tudi zasedba moški-ženske je bolj izenačena. Zelo dobro
nam je uspela tudi skupna pesem ”Pevec”. Tu so pevci gonilna sila
društva, zato se že pogovarjamo, da bi prihodnje leto prišli v Medvode. 

V Boru in v Zaječarju ni bilo slovenskega zbora in to se pozna tudi
na delovanju in povezanosti slovenskih društev. Glede na to, da je v teh
društvih, ki so združena v ”Slovensko kulturno skupnost Ivan Cankar”

s sedežem v Zaječarju, kar veliko članov, nisem dobil občutka, da bi
bili kot tesno povezana skupnost. Zaječar je name pustil najbolj hladen
vtis, pričakoval pa sem največ. Tudi poslušalcev je bilo najmanj.

V Skopju nas je gostil vrhunski makedonski pevski zbor Vardar in
nam omogočil, da smo peli v mali dvorani eminentne stavbe make-
donske opere. Ta zbor nam bo v bližnji prihodnosti zagotovo vrnil
obisk. V stiku pa smo bili tudi z ”Združenjem Slovencev France
Prešeren”, katerega pevci so letos gostovali v Kranju. V Nišu je men-
da dober zbor, a jih nismo slišali, ker je bil zborovodja v tistem času v
tujini. So pa nam pevci in člani društva, ki se prav tako imenuje France
Prešeren, znali prirediti pravo slovensko vzdušje. V Rumi, kjer je še
zelo mlado slovensko društvo Emona, pa zaenkrat še nimajo pevskega
zbora.”

Lado Vidmar, pevec, ki je bil prvič na kakšni pevski turneji:
”Zame je bil to edinstven dogodek. Peti praktično vsak dan pred ob-
činstvom s takim zborom, kot je Lovski pevski zbor, v katerem so več
ali manj sami rutinirani pevci, jaz pa kot leto star ”zeleni” pevec, je en-
kratno. Povsod smo bili lepo sprejeti, prinesli smo jim slovensko pe-
sem, nekaj slovenskega, kar je izredna gesta, ki je ne moreš kar tako
pozabiti. Zanimivo je, da so v društvih tudi ne slovenci, tako da je pes-
tra druščina. Vsem pa je skupna ljubezen do kulture. Kaj mi je najbolj
ostalo v spominu? Povsod je bilo nekaj posebnega. Najbolj pa mi je
morda ostal v spominu Obisk v Rumi, severno od Beograda. Imel sem
najmanj pričakovanj, izpadlo pa je enkratno.” 

Skupen nastop v Novem Sadu
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Sora - Kulturno umetniško društvo Oton Župančič Sora je letos zno-
va pripravilo tradicionalno slikarsko prireditev Ex-tempore Sora. Tudi
letošnja tema se je vsebinsko nanašala na tradicijo, naravo in okolje v
občini Medvode. Udeleženci so slikali na temo Od zrna do kruha.
Likovna dela je ocenjevala tričlanska komisija v sestavi: predsednica
Petra Vencelj, umetnostna kritičarka in samostojna kustodinja, ter člana
Franc Plešec, predsednik KUD Oton Župančič, in Andreja Eržen,
akademska slikarka. Oddanih je bilo 39 likovnih del.

Komisija je podelila tri glavne nagrade. Prvo nagrado je prejela Ljud-
mila Šuklje za barvito, ploskovito poenostavljeno abstrahirano krajino
z naslovom Čas žetve. Šukljetova je lani dobila drugo nagrado, tokrat
pa je šla ta v roke Mariji Strnad za akvarel Tihožitje s kruhom. Tretjo
nagrado je prejel Peter Gaber za akril na platnu z ilustrativno, domisel-
no podobo z naslovom Malica. Pohvale so prejeli: Franc Rant, Mirko
Mihovec, Vera Arhar in Lara Ješe, odkupne nagrade pa Emilija
Erbežnik, Nina Meglič, Anja Prezelj, Mirko Mihovec, Minka Marčun
in Majda Žakelj. 

”Izbor prvo nagrajene slike ni bil težak. Je izstopajoča. Gre za za-
nimivo uporabo barvne skale, čistih barvnih vrednosti in ploskovitost,
kajti barva sama po sebi zahteva prostor in ploskovitost v likovni teori-
ji, kar se je izkazalo tudi v praksi. Poleg tega je slika všečna tudi na
pogled,” je pojasnila predsednica komisije Petra Vencelj. Avtorica
prvo nagrajenega likovnega dela je Ljudmila Šuklje, članica Društva
likovnikov Ljubljana, ki je na Ex-temporah v Sori sodelovala že
večkrat, letos pa prvič dobila prvo nagrado. ”Na temo Od zrna do kruha
se da veliko narediti. Oddala sem dve deli, več pa sem pričakovala od
ne nagrajenega dela, ki je bolj abstrakten, zanj sem potrebovala veliko
več časa. Vesela sem odločitve komisije. Prvič sem v Sori dobila prvo
nagrado,” je dejala gospa iz Ljubljane, ki slikanju nameni kar veliko
časa. Predznanje ima iz oblikovne šole, poleg tega pa še veliko let
slikarske kilometrine. Slikarsko kilometrino ima kljub mladosti tudi
Peter Gaber s Svetja, eden izmed tistih, ki so bili največkrat na Ex-
temporah v Sori. ”Vsako leto povsem zamenjam slog. Odvisen je od
tega, kaj takrat slikam, kako se počutim, kaj razmišljam, ... Najbolj pa

mi je pomembno, da sodelujem,” je povedal mladi akademski slikar in
opisal svoje letošnje delo: ”Letos sem naredil mešanico slogov z naiv-
nim pridihom. Zabavno je bilo slikati in zabavno je sliko pogledati.
Slikal sem jo povsem resno, le motivika in slog sta bolj hecna.” Gaber
je bil v Sori že večkrat nagrajen, zmagal pa še ni. 

Na Ex-temporah v Sori so sodelovali večinoma ljubiteljski slikarji.
”Večini ljubiteljskih likovnikov je slikanje predvsem konjiček, spros-
titev in koristno preživljanje prostega časa. Med ljubiteljskimi slikarji
naletimo na zelo različne ustvarjalne domete: od začetniških iskanj, do
solidnih in zrelih likovnih razmišljanj. Z veliko mero predanosti in 
vztrajnosti so se podali na pot likovnega ustvarjanja tudi avtorji priču-
joče razstave,” je bila nad deli zadovoljna Vencljeva. Maja Bertoncelj

Od zrna do kruha na slikah
Z razstavo in podelitvijo nagrad se je v Sori zaključila letošnja tradicionalna slikarska 

prireditev Ex-tempore Sora. Podelili so tri glavne nagrade, štiri pohvale in šest odkupnih nagrad. 

Razstavljenih je bilo 39 likovnih del. Na sliki si od desne proti levi sledijo tri 
nagrajena dela: Petra Gabra, Ljudmile Šuklje in Marije Strnad.

membno, na kakšen način in kako je priprav-
ljeno, le da njihov obrok vsebuje meso. Balkan-
ski burek in jogurt sta dober in poceni zajtrk.
Radi jedo še jagnjetino, musako, za sladico pa
je najbolj znana baklava. Posebej mi bo v spo-
minu iz Skopja ostala večerja v gostilni Stara
kuča iz leta 1838. Vse pohištvo in predmeti so
restavrirani. Čudovito. Štirje muzikantje so nam
pričarali enkratno vzdušje ob njihovi značilni

folk glasbi, le najznamenitejšega plesa teskota
nismo videli.”

Kam vas je vodila pot iz Makedonije?
”Sledil je Niš v Srbiji. V mestu nas je pričakal

član društva Slovencev France Prešeren. Kon-
cert so gostitelji organizirali v dvorani Kultur-
nega centra. Naslednje jutro smo nadaljevali
svojo pot in se po krajši vožnji ustavili ob Hra-
mu sv. Save v Beogradu. Hram je na zunaj kon-

čan, tudi okolica je prekrasna, notranjost pa s
svojim znanjem in izkušnjami dodeljuje podjet-
je Marmor iz Hotavelj. Leta 1935 se je začela
gradnja hrama, vendar poteka zelo počasi. Po
drugi svetovni vojni je hram služil kot skladišče
takratni vojski, obenem pa je razpadlo tudi 
društvo za gradnjo hrama. Šele leta 1985 se je
gradnja nadaljevala in še vedno traja. Najbrž bo
minilo še veliko časa, da bo hram, ki je največ-
ji na Balkanu, zacvetel v polnem sijaju. Ogleda-
li smo si tudi del pod zemljo, kjer bodo grobni-
ce pravoslavnih dostojanstvenikov, osrednji del,
kjer bosta prevladovala marmor in mozaik, pa
tudi najvišjo točko hrama, od koder je krasen
razgled na prestolnico Srbije, Beograd.”

Za konec turneje pa je sledilo mesto ...
”Ruma, kjer nas je sprejelo Društvo Slovencev

Emona. Veliko navdušenje polne dvorane Kul-
turnega doma v Vrdniku pri Rumi nam je vlilo
novih moči po dokazovanju še vnaprej. Naš
zbor se je na celotni turneji na koncertih izkazal
s profesionalnostjo, pomembno pa je bilo tudi
samo druženje. S takim vzdušjem, s tako eno-
tnostjo, nas že drugo leto čakajo novi izzivi.” 

Maja Bertoncelj, 
foto: Izidor Jesenko

Ljudje in dogodki

Veselo druženje v Banja Luki
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Sora - Dva zaporedna konca tednov je v
organizaciji Kulturno umetniškega društva
Sora potekal seminar spoznavanja igranja na
ustno harmoniko, po domače na orglice. Semi-
nar je v Sori potekal prvič, kot sta dejala Alen-
ka Perme in Franc Plešec iz vrst organizatorja,
pa v društvu razmišljajo, da bi svojo dejavnost
razširili še s sekcijo ustnih harmonikarjev. Na
seminarju je bilo enajst udeležencev, najmlajša
učenka je imela osem let, na koncu pa so svo-
je znanje pokazali na javnem nastopu. 

Seminar je vodil priznani prof. Vladimir
Hrovat, ki zadnje leto in pol živi v Sori. Rodil
se je leta 1947 v Zagrebu. Na Akademiji za
glasbo v Ljubljani je leta 1971 končal študij vi-
oline. Je tudi avtor glasbene literature za ustno
harmoniko in orkester. Poslušate ga lahko tudi
na štirih zgoščenkah. Trudi se za uveljavitev
ustne harmonike kot koncertnega glasbila.

Kako bi se na kratko predstavili?
”Po profesiji sem violinist, sicer pa multi in-

strumentalist, tudi skladatelj, ... Pišem bolj na
področju resne glasbe. Svoje roke, z mandolino,
ali usta, z ustno harmoniko, sem ”posodil” mar-
sikateremu narodnozabavnemu ansamblu. Igral
sem tudi z orkestri, imel solistične nastope.” 

Z glasbo ste verjetno povezani že od otroštva?
”Od malega sem igral različne inštrumente.

To je bilo v družini. Oče se je že v času med
svetovnima vojnama koncertno ukvarjal s har-
moniko, kar je bilo takrat še v povojih. Danes
imamo ogromno izvrstnih koncertantov, ki na-
stopajo tudi na resnih odrih in harmonika je
uveljavljen inštrument. V tistih časih pa je bilo

Na seminarju igranja na ustno harmoniko je bilo enajst udeležencev.
Nekaj smo jih vprašali, zakaj so se odločili za udeležbo na seminarju
in kako težko je učenje tega inštrumenta.

Marko Žnidaršič iz Goričan: ”Igram prvič. Videl sem obvestilo za
seminar in se prijavil, saj sem si že vse življenje želel igrati kakšen in-
štrument. Ustna harmonika je videti preprost inštrument, učenje pa je
zahtevno. Upam, da bomo znanje še nadgrajevali.”

Klara Burgar iz Studenčic: ”Prišla sem, ker sem si želela igrati na
kakšen inštrument. Je kar težko, a nekaj smo se že naučili. Še naprej
bom vadila doma. Sem prva v družini, ki igram na orglice.”

Rudi Kušar iz Drage: ”Za seminar mi je povedal Lojze Perme, s
katerim skupaj pojeva pri zboru. Že dolgo sem si želel, da bi se začel

učiti kakšen tak inštrument. Igram prvič. Mislil sem, da bo šlo 
učenje hitreje, a je treba veliko vaditi. Doma sem vsak dan igral po
pol ure.”

Marija Strajnar iz Medvod: ”Zelo pomembna je tehnika igranja, ve-
liko pozornost je treba nameniti tudi pravilnemu dihanju. Po igranju si
kar utrujen. Lepo je, ko skupaj zaigramo skladbo Na oknu glej obrazek
bled. Upam, da se bomo učili še naprej, saj ni prav veliko ljudi, ki bi
znali igrati na ustno harmoniko. Precej več jih igra na diatonično har-
moniko, na frajtonarico.”

Patricija Malovrh z Brezovca: ”Za seminar nam je pri folklori pove-
dala Alenka Perme. Odločila sem se, da se vpišem in zelo mi je všeč.
Prvič igram in še naprej se bom učila. Ni pa lahko igrati na orglice.” 

Igranje na ustno harmoniko ni enostavno

Na seminarju igranja na orglice
Vladimir Hrovat, znani glasbenik in skladatelj, je v Sori enajst udeležencev učil igranja na 

ustno harmoniko. Tovrstni seminarji so pri nas redkost. 

Po individualnih urah so udeleženci pridobljeno znanje pokazali še v skupnem nastopu.

Vladimir Hrovat je najvidnejši profesionalni izvajalec resne glasbe na ustno harmoniko v Sloveniji.Kromatične ustne harmonike, na katere so igrali.
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to še malce čudno. Že kot sedemletnik sem pred
ogromnim avditorijem v Zagrebu na harmoniko
zaigral Schubertovo serenado. To je bil čudež.
Potem sem začel z učenjem igranja na violino,
zraven je prišel tudi klavir, ker brez tega ne mo-
reš narediti srednje glasbene šole. Poleg tega
sem začel igrati še na druge inštrumente.”

Od kdaj pa igrate na ustno harmoniko?
”Imel sem okrog trinajst let, ko je oče k hiši

prinesel ustno harmoniko. Takoj sem se lotil ig-
ranja nanjo, tako za zabavo. Ni pa bila še kro-
matična, kakršno pa je imel bratranec. Sledil
sem mu tudi jaz. Poleg tega je bil v tistem času
pri nas znani ameriški solist na ustni harmoniki,
ki je tudi z orkestri koncentiral po Jugoslaviji.
Poslušal sem radijski prenos njegovega nastopa
in dobil le še potrditev, da se da resno, koncert-
no glasbo igrati tudi z ustno harmoniko. Pri
vsem drugem delu, seveda, prav veliko časa za
igranje nanjo nisem imel, sem pa občasno zna-
nje vzdrževal in igral kaj tehnično lažjega.”

Kasneje ste z ustno harmoniko zastavili
bolj resno.

”To je bilo pred dvajsetimi leti, najprej s po-
močjo mandoline kot komorno muziciranje. K
sodelovanju sem povabil kitarista Igorja Sajeta,
ki je bil pri nas eden prvih koncertnih kitarskih
solistov. Pol programa sem naštudiral z mando-
lino, pol pa z ustno harmoniko. Še danes se spo-
minjam najinega koncerta na Reki. Na plakatu
je pisalo, da bom igral na mandolino, medtem
ko je bilo organizatorki nerodno, da bi zraven
pisalo še ustna harmonika. Tudi po Sloveniji
sem ponujal programe, ki so vključevali ustno
harmoniko, in večkrat naletel na odgovor v po-
menu, pa naj bo, če že hočete v koncert vključi-
ti tudi ustno harmoniko. Ko pa ljudje zaslišijo,
kako igram nanjo, spremenijo mnenje.”

Trudite se za večjo uveljavitev ustne har-
monike, tudi preko seminarjev. Tovrstnih
verjetno ni prav veliko?

”Prav veliko jih res ni. Poleg tega je problem
tudi v tem, da ponavadi pridejo večinoma takš-
ni, tudi tokrat je bilo tako, ki nimajo glasbene-
ga predznanja ali pa imajo samo izkušnje na
uho. Učenje zato malce težje napreduje.” 

Igrate na kromatične ustne harmonike, ki
se razlikujejo od ”otroških” orglic, ki jih
imamo ponavadi doma.

”Naj ob tem dodam nekaj besed glede termi-
nov ustna harmonika in orglice. Želim, da se
strokovno uveljavi ustna harmonika, ker dejan-
sko gre za harmoniko, ki jo igramo na usta.
Tako je poimenovana že v samih začetkih. Kar
se tiče kromatike, so jo ustne harmonike dobi-
le šele v 20. letih 20. stoletja, inštrument pa je
nastal že sto let prej. Harmonike so se razvija-
le hitreje. Med ”otroškimi” in kromatičnimi
ustnimi harmonikami je kar nekaj razlike. Dia-
tonične omogočajo izvajanje preprostih, otro-
ških, ljudskih pesmic, na kromatične inštru-
mente pa lahko igramo pravzaprav vse.”

Koliko so se naučili udeleženci seminarja?
”Zgolj v dveh zaporednih koncih tednov se

seveda prav veliko naučiti ne da, osnove pa
vendarle dobijo in vidijo, da se da igrati. Delo
je bilo sestavljeno iz skupnih in individualnih
učnih ur. Med predavanjem so se udeleženci
seznanili z zgodovino, poimenovanjem, ustro-
jem ustnih harmonik in z različnimi modeli za
različne namene. Praktični pouk pa je zajemal
osnovno držo telesa, glasbila, nastavek ustnic,
ustne votline in jezika, dihanje, ki je zelo po-
membno, in enoglasno igranje. Na koncu so
svoje znanje predstavili na nastopu. Vedno je
tako in pripravim takšno priredbo, da lahko
vsak tečajnik nastopi, pa ni pomembno, četudi
igra samo dolge tone.” 

Bo sledilo nadaljevanje seminarja?
”Decembra bomo imeli še en nastop in vem,

da bo treba zanj vsaj en konec tedna intenziv-
no vaditi. Upam, da bodo do takrat vadili tudi
doma. Napredek pa je viden. Na primer pri
najmlajši udeleženki na začetku skorajda ni
bilo nobenega zvoka, četrti dan pa je že imela
krasen ton, da ne morem verjeti. Za takšne je
najbolj škoda, če se ustavijo. Obvezno bi bilo
to treba negovati naprej.”

Morda razmišljate o ustanovitvi šole ustne
harmonike? 

”Tudi. A že leta se od mene pričakuje, da bi
napisal šolo ustne harmonike. Biti bi morala v
splošnem pomenu nekaj resnega, ne bi je na-
tisnili samo zato, da bi imeli še Slovenci eno
takšno šolo. Kot glasbenik širokega spektra se
z nekaterimi stvarmi ne morem strinjati in zato
jih moram tako podati, da se ta stvar razširi v
nekem logičnem smislu.” Maja Bertoncelj

Najmlajši na seminarju sta bili 11-letna Patricija Malovrh in 8-letna Klara Burgar.

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Tokrat sem kolesaril do manjše, tihe vasi-
ce z obrobja naše občine. Na katerem delu
- geografsko opredeljeno - je ta vasica?

Sprašujem vas po njenem imenu, po imenu
zavetnika cerkvice ter po slogu, v katerem
je cerkvica zgrajena. Odgovore pošljite do
konca novembra na naš naslov: Gorenjski
glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj, s
pripisom ”za Sotočje”. En pravilen odgo-
vor bomo izžrebali in ga nagradili.

V oktobrski številki Sotočja pa smo vas
spraševali, kje sem naredil spodnji posne-
tek, kdo skrbi za cvetje ob cesti in kako
pravijo njihovi domačiji po domače? Po-
snetek je nastal na cesti skozi Tehovec pro-
ti Jakobu, cvetje ob njej sta zasadili in ga
urejata Majda in Andreja Košir, pri hiši pa
se reče po domače Na Hrastovc. Nagrado
prejme Klavdija Vehovec iz Vaš. Poslali
vam jo bomo po pošti.

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke
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Smlednik - Razstava gob in gobova juha je
na Starem gradu v jesenskem času stalnica že
peto leto. Potekala je 9. in 10. oktobra in bila
tudi tokrat dobro obiskana. Da je bilo veliko za
videti, so poskrbeli ljubitelji gob iz Smlednika.

Na razstavi je bilo kar okrog dvesto različnih
vrst gob, o katerih je več povedala determina-
torka Sedija Hasanagič: ”Razstava ima
ogromno primerkov gob, saj so pogoji za rast
trenutno ugodni: je veliko vlage, dovolj toplo,
pa že sicer je jesen čas za rast gob. Največ je
koprenk, golobic in cevark. Na razstavi je tudi
nekaj vrst gob, ki so posebne. Omenila bi
knežjo mušnico in hrastov glivec. Obe sta
užitni in zaščiteni gobi. Predvsem knežje
mušnice na razstavah ne vidimo pogosto.” Kot
je dejala, si razstavo pridejo pogledat večino-
ma takšni, ki gobe že nabirajo in jih želijo še
dodatno spoznati. ”Nekateri gobe prinesejo
tudi s seboj. Gobe determiniram, povem, ali so
užitne in na kakšen način se jih da pripraviti,”
je še povedala Hasanagičeva, njen nasvet za
vse tiste, ki niste poznavalci gob, a bi jih radi
nabirali, pa je: ”Nabirati je potrebno le tiste
gobe, ki jih dobro poznate. Če pa bi želeli
spoznati in nabirati še več vrst gob, s seboj
vzemite nekoga, ki gobe dobro pozna, ali pa 
se včlanite v kakšno Gobarsko družino, kjer
dobite veliko informacij. S pomočjo literature
se gob ne da določati najbolje. Fotografije v

knjigah lahko zaradi podobnosti in nena-
zornosti človeka zavedejo, da nabere strupene
gobe namesto užitnih.”

Zanimanje za nabiranje gob je vedno večje,
izboljšuje se tudi njihovo poznavanje. In ker 
je ljubiteljev gob vedno več, so tudi razstave,
kot je bila v Smledniku, dobro obiskane. ”Z
obiskom smo zelo zadovoljni. Ljudje prihajajo
tudi iz drugih občin, predvsem iz Ljublja-
ne, Kranja, Škofje Loke,” je povedal Tine
Tivadar, eden izmed ljubiteljev gob iz Smled-
nika, ki je tudi letos pripravil odlično gobovo
juho. ”Kulinarika mi najbolj leži. Gobov golaž
je za dušo. Osnova je jurček, ki ga je okrog 
osemdeset odstotkov, vse ostalo je borova 
gliva, nekaj je golobic, sivk, gabrovi dedi. 
Kolikor gob, toliko tudi čebule. Sestavine so
še domači pelati, majaron, gorčica v zrnu, tri
vrste popra, rožmarin,” je njegov recept, ki ga
ne skriva. Gobar je že vrsto let, vsem nabiral-
cem gob pa sporoča: ”Vsak naj tisto, kar v
gozd prinese s seboj, potem tudi odnese. Ne
trgajte in brcajte gob, ki jih ne poznate. Ne uči
se v naravi, pridi k nam, nauči se med nami.”

Maja Bertoncelj

Sejem domače in umetnostne obrti
Medvode - Na cesti ob Sori v Medvodah je 16. oktobra dopoldne

potekal Sejem domače in umetnostne obrti. Organizator je bila 
Turistična zveza Medvode. ”Že dlje časa je bila želja in ideja, da 
bi organizirali malce drugačen sejem, na katerem bi obiskovalci
lahko kupili izdelke domače in umetnostne obrti. Nismo vedeli, 
kaj pričakovati, saj je bil sejem po dolgem času znova organiziran,
poleg tega je prvič potekal na novi lokaciji, na Cesti ob Sori, 
vzporedno z lesenimi paviljoni. Obisk je bil dober in upam, da se bo
zadeva prijela in da bo takšen sejem postal stalnica v ponudbi naše
občine. Radi bi, da bi bil vsaj dvakrat letno,” je povedala Andreja
Gaber, vodja Turistično informacijskega centra Medvode. Na stoj-
nicah je bilo enajst prodajalcev oziroma razstavljavcev, približno
polovica iz občine Medvode. Obiskovalci so lahko kupili naj-
različnejše izdelke: od prtičkov, nakita, panjskih končnic, medu,
kruhkov, vitraža, vezenin, pletenin, lesenih izdelkov,... Na sejem je
privabljal tudi vonj po pečenem kostanju, ki je bil za vse brezplačen. 

Maja Bertoncelj
Obiskovalci so se na stojnicah lahko ustavili pri enajstih prodajalcih izdelkov 
domače in umetnostne obrti.

Razstavljenih dvesto vrst gob
Ljubitelji gob iz Smlednika so na Starem gradu petič pripravili dvodnevno razstavo gob.

Razstava gob je bila dobro obiskana. Posebnost razstave sta bili hrastov glivec in knežja mušnica.

Tine Tivadar je pripravil okusno gobovo juho.



Zbirajo medvoško filmsko dediščino
Slovenski center za ustno zgodovino zbira filmske posnetke, ki so bili na območju sedanje občine 

Medvode posneti do 80. let prejšnjega stoletja.

Medvode - Slovenski center za ustno zgodo-
vino se je prijavil na občinski razpis za sofi-
nanciranje projektov s področja naravne in kul-
turne dediščine. Zbirajo filmsko dediščino z
območja občine Medvode, ki je bila posneta
nekje do 80. let prejšnjega stoletja in prikazuje
različne prireditve, praznovanja društev, igre,
običaje, narodne noše, ..., skratka nekdanjo po-
dobo kraja in življenje ljudi.

Vodja projekta je Lojz Tršan, vodja Sloven-
skega filmskega arhiva pri Arhivu Republike
Slovenije, ki je pojasnil, zakaj je prišlo do ide-
je, da bi zbirali medvoško filmsko dediščino:
”Ljudje se premalo ali pa se celo ne zavedajo,
kako dragoceni so ti majhni filmski kolutki, ki
jih morda imajo doma. Projektorjev za predva-
janje teh filmčkov ni več in nekateri zato te po-
snetke zavržejo. A vse se še da pogledati, ob-
noviti in posneti na nove nosilce. Pomemben
razlog, da smo se odločili za zbiranje, pa je
tudi ta, da z območja Medvod filmčkov starej-
šega datuma prav veliko nimamo. Edini, ki ga

hranimo v Slovenskem filmskem arhivu, je
film neznanega snemalca, ki smo mu dali na-
slov Družinski film LJ 141-41. To je registrska
številka legendarnega avtomobila fička (Zasta-
va 750), posnetega na Smledniškem gradu.
Gre za najstarejše barvne posnetke razvalin
Starega gradu, medvoške kotline, Zbiljskega
jezera, ki jih imamo. Nastali so v 60. ali 70. le-
tih prejšnjega stoletja.” Kot pravi Tršan, so
prvi amaterski filmski posnetki iz sredine 30.

let prejšnjega stoletja. Zbirajo pa vse, ki so bili
posneti do 80. let. Občane, ki imate filmčke iz
teh let, prosijo, da pokličete na 051/361 309
(Lojz) ali pa jih prinesete na TV Medvode.
Zbrane filme, za katere bodo presodili, da 
so pomembni za občino, bodo evidentirali,
strokovno obdelali in shranili. Film vam bodo
tudi shranili na DVD, kar vam bo omogočalo
predvajanje na sodobnih predvajalnikih.

Maja Bertoncelj

Utrinek iz filmskega posnetka s Starega gradu, ki je nastal v 60. ali 70. letih prejšnjega stoletja.

Pirniče - Likovna in filmska sekcija KUD Pirniče sta 20. oktobra v
tamkajšnjem kulturnem domu pripravili dogodek, ki so ga poimenova-
li Šmarnogorsko cvetje. Takšen je naslov filma, ki je bil posnet na Alja-
ževini, in je nastal v Filmski delavnici 24 sličic. Sledilo je odprtje li-
kovne in fotografske razstave članov likovne sekcije društva.

Kot smo pisali že v prejšnji številki Sotočja, je filmska sekcija KUD Pir-
niče za osnovnošolce organizirala filmsko delavnico. Prvi del je potekal
konec junija in v začetku julija pred Aljaževino, kjer so takrat na likovni
koloniji ustvarjali člani likovne sekcije KUD Pirniče. V vlogi novinarke
sta se preskusili Eva Dežman in Kristina Žnidaršič, snemalec pa je bil Be-
njamin Dežman. ”Na delavnici mi je bilo zelo všeč. Izvedeli smo veliko
novega in pridobili nova znanja. Likovniki so bili prijazni, zgovorni in po-
vedali marsikaj zanimivega,” je povedala Kristina Žnidaršič, sedaj že
dijakinja umetniške gimnazije, dramsko gledališke smeri. Navdušena nad
delavnico, ki je potekala pod mentorstvom Janeza in Grege Megliča, sta
bila tudi Eva in Benjamin Dežman. Njihov izdelek smo si lahko ogledali
na prireditvi Šmarnogorsko cvetje. V prvem delu filma so bile prikazane
tudi napake, ki so nastale v snemalnih dneh, ”resni” del se je začel s po-
govorom z Romanom Verasom, predsednikom likovne sekcije, v nadalje-
vanju pa so svoje ustvarjanje predstavili še likovniki sami. Ustvarjali so na
temo Šmarnogorsko cvetje. Njihova dela smo si lahko ogledali na razsta-
vi, katere odprtje je sledilo filmskemu delu prireditve. Maja Bertoncelj

Ljudje in dogodki
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Šmarnogorsko cvetje
V Pirničah so predstavili film, ki je bil posnet ob ustvarjanju članov likovne sekcije KUD Pirniče 

na Aljaževini. Odprli so tudi likovno in fotografsko razstavo. 

Fotografija s snemanja filma, ki je nastal na likovni koloniji članov likovne sekcije
KUD Pirniče. 

Takole zgleda filmski kolut. 
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!

Li
tte

ra
 p

ic
ta

 d
.o

.o
.

v rovih pod starim Kranjem

V petek, 12. novembra 2010,
od 16. do 20. ure,
v soboto, 13. novembra,
od 13. do 18. ure.
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Ura za zvočno kopel
Vsak drugi torek v Mladinskem centru Medvode poteka zvočno meditacijska kopel, 

preko katere udeleženci vstopijo v zvoke gonga in vetrnih zvonov.

Medvode - ”Zvočna kopel je za vsakogar 
nekaj drugega. Za nekatere je samo blaga 
masaža z vibracijami, za druge popotovanje v
svet sanj ali druge svetove, spet za druge 
sprostitev ali neke vrste meditacija ... Izvaja se
z inštrumenti, ki imajo močne vibracije, zato
zvok zapolni prostor. Takrat pride občutek, 
da se kopamo v zvoku in od tod tudi ime,” je
nekaj o zvočni kopeli povedal gongist Karlo
Vizek. Zvočno kopel skupaj z nekaterimi 
drugimi izvajalci izvaja tudi v Medvodah, v
Mladinskem centru Medvode, vsak drugi torek
zvečer od 19. do 20. ure. 

Med zvočno kopeljo uporabljajo gonge,
uglašene vetrne zvonove, kristalne kvarce in
tibetanske pojoče posode, šamanski in ocean-
ski boben, dežno palico in še številna manjša
orodja zvoka. ”Ker je to večinoma zvok brez
ritma, se naš um počasi umiri, včasih tudi 
izklopi. Zato ni redkost, da kak udeleženec
tudi zaspi,” pojasnjuje Vizek. In kako poteka
ura zvočno meditacijske kopeli? Ponavadi
udeleženci s seboj prinesejo podlogo za na
tla, kaj za pod glavo in pijačo - vodo. Vsak 
se uleže, kot mu je najbolj udobno, in se pre-
pusti zvoku za eno uro. Udeleženci večinoma
mižijo. ”Če se le da, kopeli izvajam v paru 
ali z več izvajalci, saj tako zvok dejansko pri-
haja z vseh strani in je doživetje zvoka toliko
bolj intenzivno in zanimivo,” je še zaključil
Vizek. Maja Bertoncelj

Karlo Vizek, Nives Pinna Ramanina in Sarmite Briede med ustvarjanjem zvokov, ki na udeležence delujejo 
sproščujoče. / Foto: Emina Djukić

Kreativna preobrazba materialov, 
oblačil in ljudi

Vrhunska zagrebška modna oblikovalka Ivona Martinko in Rok
Flander, uspešen deskar na snegu, ki prihaja iz Dragočajne, sta v 
ljubljanski kavarni Zvezda predstavila kolekcijo oblačil za jesen in
zimo 2011. Še posebej sta ponosna na kreacije z inovativnimi imeni
- tobogan, up-side, down, vrtnica, multiplan in hully gully. Domišlji-
ja kreacij je vpeta v zavijanje, odvijanje, zapenjanje, večplastnost,
domiseln svet hlač, ki so lahko tudi krilo. Vodilna ideja tokratne kolek-
cije je kreativna preobrazba materialov, oblačil in ljudi. A. B.

Deskar na snegu Rok Flander in zagrebška modna ustvarjalka Ivona Martinko
sta predstavila nove modne kose za jesen in zimo, bo pa Flander v kratkem
predstavil tudi svojo novo ekipo. / Foto: Tina Dokl

V Bačnk teamu tudi Mateja
V septembrski številki Sotočja smo pisali o prireditvi na Telečjem

v Pirničah, na katero vsako leto pride veliko obiskovalcev iz občine
Medvode, pa tudi od drugod. Privabljajo jih tudi telečje dirke, na
katerih so letos nastopile tri ekipe. Bralka nas je opozorila, da v 
ekipi Bačnk team niso bili samo moški, temveč je bila ob njih 
članica ekipe še Mateja. Pravilno smo zapisali, da so osvojili tretje
mesto, napačno pa, da so bili po času najhitrejši. Najhitrejše so bile
zmagovalke Zaspanke. M. B.

HORMANN 
JUBILEJNA

GARAŽNA VRATA,
M-vodoravni motiv,

woodgrain, RAL 9016, 
vklj. motorni pogon, 

montaža in 8,5% DDV

že od 875 €
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ČETRTEK/11.11.

PETK/12.11.

PONEDELJEK/15.11.

TOREK/16.11.

ČETRTEK/18.11.

PETEK/19.11.

NEDELJA/21.11.

PONEDELJEK/22.11.

TOREK/23.11.

ČETRTEK/25.11.

SOBOTA/27.11.

NEDELJA/28.11.

PONEDELJEK/29.11.

TOREK/30.11.

ČETRTEK/02.12.

PETEK/03.12.

SOBOTA/04.12.

NEDELJA/05.12.

PONEDELJEK/06.12.

TOREK/07.12.

PETEK/10.12.

POTOPISNO PREDAVANJE in OTVORITEV RAZSTAVE V SODELOVANJU Z JSKD /// ARABSKI SVET : Pia PeršiË

KONCERT /// METAL /// THE LAST FLAME in RUSTY SWORDS : Peter  Dimnik

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

ŠOLA /// BOBNARSKA DELAVNICA : Klemen Markelj

VADBA /// NOGOMET : Damjan ŠtefanËiË

PREDSTAVITEV PROJEKTA in OTVORITEV RAZSTAVE /// SOCIALNA IZKLJU»ENOST SKOZI O»I MLADIH : CPM

PLESNI VE»ER /// CLUBBING JEDRO : Matej Morn

MAGIC THE GATHERING /// 6. TURNIR VINTAGE LIGE V :  Martin RobiË

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

ŠOLA /// BOBNARSKA DELAVNICA : Klemen Markelj

ZVO»NO MEDITACIJSKA KOPEL /// PESEM GONGOV IN VETRNIH ZVONOV : Karlo Vizek

VADBA /// NOGOMET : Damjan ŠtefanËiË

FILMSKI VE»ER /// LUKSUZ PRODUKCIJA : Društvo zaveznikov mehkega pristanka, Krπko

FILMSKA DELAVNICA  V SODELOVANJU Z JSKD /// DOKUMENTARNI FILM : Amir MuratoviÊ

FILMSKA DELAVNICA  V SODELOVANJU Z JSKD /// DOKUMENTARNI FILM : Amir MuratoviÊ

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

ŠOLA /// BOBNARSKA DELAVNICA : Klemen Markelj

VADBA /// NOGOMET : Damjan ŠtefanËiË

TRIDNEVNA FOTOGRAFSKA DELAVNICA /// KONCERTNA FOTOGRAFIJA 2 : Janez Pelko

OTVORITEV RAZSTAVE /// ZLATI PENZEL 09 + KONCERT /// ANSAMBEL MATJAŽA AMBROŽA : Uroš Buh

LIKOVNA KOLONIJA /// ARS HUMANA 2010 : Zoran Lesjak & Grega Natrnik

LIKOVNA KOLONIJA /// ARS HUMANA 2010 : Zoran Lesjak & Grega Natrnik

VADBA /// JOGA : Katja Mlakar

ŠOLA /// BOBNARSKA DELAVNICA : Klemen Markelj

JSKD /// SRE»ANJE FILMSKIH IN VIDEO USTVARJALCEV LJUBLJANA OKOLICA 2010 : Tatjana Avsec

VADBA /// NOGOMET : Damjan ŠtefanËiË

DOBRODELNA DRAŽBA LIKOVNIH DEL /// ARS HUMANA 2010 : Zoran Lesjak & Grega Natrnik

10.12. / ARS HUMANA 2010 /// PLEMENITA DEJANJA ODPIRAJO VRATA
Tudi letos, že šestiË po vrsti, prirejamo humanitarno dražbo likovnih del mlajših slovenskih in  
tujih ustvarjalcev. Slike bodo posebej za to priložnost nastale na likovni koloniji, ki bo 
potekala med 03. in 05.12. Sam dogodek bo, kot je v navadi, zasnovan v sprošËenem, 
mladostniškem vzdušju, saj si želimo poleg dobrodelnega aspekta razvijati in ozavešËati odnos 
mladih (kot tudi malo manj mladih) do avtorskih umetniških del. Cene posameznih likovnih 
stvaritev so zato namenoma zelo ugodne in tako si vsakdo lahko privošËi svojo prvo sliko ali pa 
kupi prav posebno darilo za prav posebno osebo. Zbrana sredstva so namenjena življensko 
ogroženim otrokom, tokrat jih bomo podelili tudi izven domaËega kraja. ©e vedno pa 
zbiramo predloge za obdarovance, ki jih lahko pošljite na e-mail: info@mcmedvode.si

27. in 28.11. / DELAVNICA DOKUMENTARNEGA FILMA
V sodelovanju z JSKD bo v Jedru potekala dvodnevna delavnica o specifikah in zakonitostih 
snemanja dokumentarnega filma. Vodil jo bo režiser in scenarist Amir MuratoviÊ, avtor 
mnogih nagrajenih dokumentarnih filmov; na letošnjem 13. Festivalu slovenskega filma je 
prejel glavno nagrado Vesna za dokumentrani film, za film Majoš. Izdelovali bomoo filme na 
poljubno temo; zaželeno je, da udeleženci prinesejo svojo kamero. Prijavnico in veË 
informacij najdete na www.mcmedvode.si / prijave sprejemomo do 15.11. 

21.10 / POPLAVA URBANIH ZVOKOV IN FOTOGRAFSKIH INTERPRETOV
Jedro so zopet preplavili ubrani zvoËni tokovi, ki so jih z virtuoznim mojstrstvom rojevali 
glasbeniki zasedb Zmajev Rep in Moonlight sky, na kitari, basu in bobnih, prvi nastop pa so 
bogatile še klaviature. Poliritmija, spretno vijuganje po zvoËni dinamiki, od jazza, bluesa, rocka in 
umirjeni, skoraj klasiËni kitarski pasosi, predvsem pa velikanski odmerek energije skozi igranje v 
živo, kot ga danes doživimo le še malokje. Napovedali smo fuzijo Ëarobnega glasbenega 
spektakla in prav to tudi dobili - vkljuËno s komentarji obiskovalcev: "Nikoli nisem mislil, da bom 
poslušal tak koncert v Medvodah" in "verjetno ga ne bo podobnegaga vsaj naslednjih 10 let". 
Glasbeni dogodek je dopolnjevala tridnevna delavnica koncertne fotografije, ki jo je vodil Janez 
Pelko - fotograf s številnimi glasbenimi "trofejami", kot so Kurt Cobain, Slash, Deep Purple, 
Dream Theater, David Bowie... Vzdušje in rezultati delavnice so bili (kot je že v navadi) odliËni!

GOSTOVANJE / CENTER ZA POMO» MLADIM /// V Jedru gostimo društvo CPM, ki za dijake Srednje zdravstvene šole izvaja delavnice socialnih vešËin.
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Mladim bodo približali znanost
Na Osnovni šoli Preska so gostili učence in učitelje evropskih šol, s katerimi sodelujejo 

v Comeniusovem projektu na temo naravoslovja in znanosti.

Preska - Osnovna šola Preska se je s tem šol-
skim letom vključila v Comeniusov projekt
Elementi naravoslovja: vzpodbujanje učenja
po Evropi, v katerem sodeluje še šest evropskih
šol. ”Za našo šolo je to drugi evropski projekt.
Skupaj s šolami s Slovaške, Škotske in Španije
smo glede na dobre izkušnje v prvem projektu
želeli sodelovati še naprej, zraven pa smo pova-
bili še šole iz Romunije, Italije in Francije.
Glavni namen našega novega projekta je otro-
ke navdušiti za naravoslovje in znanost, saj to-
vrstnih strokovnjakov v Evropi primanjkuje,”
je pojasnila Tatjana Gulič, vodja projekta na
OŠ Preska, kjer so minuli teden gostili šest-
najst tujih učiteljev in devet učencev.

Na prvem projektnem srečanju so predstavni-
ki partnerskih šol uskladili letošnje aktivnosti.

”Dvoletni projekt bo potekal na štirih podro-
čjih: svetloba, voda, snov in zvok, namenjen pa
je vsem učencem. V tem šolskem letu bomo
izvajali predvsem poskuse v zvezi z vodo in
svetlobo ter aktivnosti na šolskih vrtovih, s ka-
terimi želimo spodbujati vrtnarstvo in zdravo
produkcijo hrane. Februarja nas čaka srečanje
v Franciji, junija pa v Romuniji. Na izmenjavo
bodo odšli učenci, ki bodo zelo aktivno sode-
lovali v projektu,” je napovedala Guličeva.

”Otroci preko mednarodnih projektov spo-
znavajo druge države, njene značilnosti, nave-
zujejo stike z vrstniki v tujini. Skratka, na ta
način si širijo obzorja,” je poudarila učiteljica
iz Španije Lourdes Valencia in dodala, da je
projekt zanimiv tudi za učitelje, ki si izmenju-
jejo izkušnje pri poučevanju: ”Na naši šoli se

kar nekaj učiteljev zanima za znanost. Učen-
cem jo skušamo približati preko poskusov, že-
limo si, da razmišljajo z lastno glavo. Upamo,
da bomo s tem projektom za znanost navdušili
še kakšnega več.”

Učenci iz Preske so za goste iz tujine pripra-
vili predstavitve vseh sodelujočih držav, na ku-
linarični delavnici je dišalo po ajdovi kaši s
skuto in jabolki, flancatih in gorenjski prati,
predstavili so jim tudi slovenski jezik in plese,
na naravoslovni delavnici pa so prikazali po-
skus, pri katerem so iz tablet iz sode in slad-
korja v prahu ob gorenju zrasle ‘kače’. Tuji
učitelji in učenci so spoznali tudi pouk na OŠ
Preska in njenih podružnicah v Sori in Topolu,
obiskali pa so še Cerkniško jezero in Idrijski
rudnik živega srebra. Ana Hartman

Na kulinarični delavnici so za goste iz tujine pripravili ajdovo kašo s skuto in 
jabolki, flancate in gorenjsko prato.

Učenci so poskrbeli tudi za predstavitve sodelujočih držav. 

Vrtec pridobil eko zastavo 
Medvode - Vrtec Medvode je po dveh aktivnih letih sodelovanja v

projektu Ekošola kot način življenja, v katerega je vključenih že 628
osnovnih in srednjih šol ter vrtcev iz vse Slovenije, v tem šolskem letu
prvič pridobil eko zastavo in certifikat. Ravnateljica Romana Epih ju
je minuli mesec prevzela na mednarodni konferenci ekošol na Brdu pri
Kranju. Kot je pojasnila ekokoordinatorica v medvoškem vrtcu Nataša
Rijavec, so v minulih dveh letih izvajali projekte na temo zdravega
življenja, prehrane in gibanja, posvetili so se medsebojnim odnosom

med živalmi in človekom, spoznavali so zgodnje naravoslovje in
pomen čebel, opravljali eko bralno značko, zbirali izrabljene tonerje in
kartuše, pa tudi star papir za fundacijo Pismo srca. Sestavili so Eko
himno, oblikovali eko znak vrtca in postavili splošna eko pravila, pod-
pisali so eko listino, vsako leto pripravijo eko dan v popoldanskem času
za starše in otroke ... Še naprej bodo ločeno zbirali odpadke, v tem
šolskem letu pa se bodo posebej posvetili spoznavanju pomena vode in
dreves, igrali se bodo energetske detektive in varčevali z energijo.
”Želimo si, da otrokom postane skrb za okolje in naravo del življenja,”
je poudarila Nataša Rijavec. A. H.

V sklopu eko aktivnosti so otroci med drugim sadili vrbe. Ekozastavo je prevzela ravnateljica vrtca Romana Epih (levo).
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Obiščete nas lahko vsak dan od 7. do 23. ure, ob nedeljah pa imajo odprto do 22. ure. Vabljeni! 
Gostilna in pizzerija Na klancu, Gorenjska cesta 13, 1215 Medvode, tel.: 01 361 82 55

www.naklancu.com
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NOVO!
JEDI Z ŽARA
PLESKAVICA 3,99 EUR

NEVERJETNO!
VSE VRSTE PIZZ 4,99 EUR
Za dostavo pizz in ostalih jedi pokličite

brezplačno številko 080 41 43
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Vrt, dom

Čajota (secchium edule) je zanimiva rastlina,
ki jo na vrtu zasadi vsako leto več ljudi. Čeprav
ne prenaša nizkih temperatur, lahko njene
plodove uživamo tudi v zimskem času, če smo
jih pravočasno pobrali z vrta.

Domovina čajote je Južna Amerika, danes pa
je razširjena po vsem svetu. Rastlina raste zelo
bujno in je hvaležna, če ji naklonimo oporo. V
tropskih krajih raste kot trajnica in razvije
poganjke, ki v letu dni dosežejo dolžino tudi
do 30 m. Pri nas uspeva kot enoletnica. Listi so
krpati kot pri kumari, steblo je brazdasto in
oglato. Bučka zacveti, ko je dan dolg 12 ur.
Cvetovi so majhni, kremne barve in izraščajo
za listi. V naših krajih čajota obrodi dokaj
pozno, vendar obilno. Na eni sami rastlini
lahko dozori več kot sto približno pol kilogra-
ma težkih plodov. Celotna površina plodu je
pri večini vrst obdana z močnimi bodicami,
vendar pa obstajajo tudi vrste, katerih plodovi
so gladki. Vsak plod vsebuje le eno veliko
peško.

Rastlina je v celoti užitna. Seveda jo gojimo
predvsem zaradi plodov, bogatih z vitaminom
C. Te lahko uživamo presne, ali pa jih pripra-
vimo kot cukine. Plodove je pred uporabo

potrebno olupiti, saj jih obdajajo trde bodice.
Liste čajote lahko pripravimo kot špinačo,
poganjke pa kot šparglje. Uporabne so celo ko-
renine, ki v toplejših krajih zrastejo tudi do
metra in pol globoko. V Južni Ameriki jih,
zaradi visoke vsebnosti škroba, uporabljajo kot
nadomestek krompirju.

Čajota pa je posebna tudi zato, ker seme začne
kaliti že v bučki sami, če jo hranimo na toplem.
Ob koncu zime celotne plodove položimo na
zemljo in jih le malo zasujemo. Postavimo jih na
svetlo okensko polico, nato pa jih po nevarnosti
zmrzali posadimo v vrt ter si tako zagotovimo
obilico novih plodov. Rok Kogovšek

Čajota - bodeča bučka
V naših krajih čajota obrodi dokaj pozno, vendar obilno. Na eni sami rastlini lahko dozori več kot sto, 

približno pol kilograma težkih plodov.

oblazinjeno pohištvo

T: 01/723 92 16
info@groselj.si

- MODERNE,
RUSTIKALNE, KLASIČNE

-

- kuhinjskih kotov,
klopi, stolov, vrat, navtike...

- , okrasne blazine,

tabureji, stoli, ...

- strokovno v salonu
ali na domu!

- širok

-

sedežne garniture

tapiciranje

vzmetnice
sedalne vreče

svetovanje

izbor materialov
pohištvo

izdelava po meri

TAPETNIŠTVO
Viljem Grošelj s.p.
SALON  V+grošelj
Suhadole 57
1218 Komenda

www. .si

051/ 877 920naročite katalog:

www. .si

oblazinjeno pohištvo
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de MEDVODE, Cesta ob Sori 11  
T: 01/3613-300

VIŽMARJE, Tacenska cesta 67 
T: 01/5124-666

VODICE, Kamniška cesta 8 
T: 01/8324-011

DOBRUNJE, Cesta II. Grupe odredov 43 
T: 01/5471-684, G: 041/321-543

Poleti naša korita večinoma krasijo rože, tokrat pa vam v sliki predstavljamo
predlog jesenske dekoracije, ki lahko krasi na primer vhod v vašo hišo ali
stanovanje in vam polepša tudi zimske dni. M. B.
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Smlednik - Na travnatem igrišču pred OŠ Si-
mona Jenka Smlednik je 12. oktobra potekalo
občinsko prvenstvo v krosu, katerega soorga-
nizatorja sta bila Zavod za šport in prireditve
Medvode in OŠ Simona Jenka Smlednik.
”Krosa se je udeležilo 393 učencev in učenk iz
POŠ Sora, POŠ Topol, OŠ Preska, OŠ Medvo-
de, OŠ Pirniče, OŠ Simona Jenka Smlednik,
OŠ Vodice in tudi iz VIZ Fran Milčinski
Smlednik. Najuspešnejši sta bili OŠ Preska, ki
je osvojila sedem zlatih, pet srebrnih in pet
bronastih medalj (če dodamo še POŠ Sora, pa
še eno zlato in eno srebrno medaljo več, op. p.),
in OŠ Pirniče z osvojenimi štirimi zlatimi me-
daljami, dvema srebrnima in štirimi bronastimi
medaljami,” je pojasnila Ines Iskra, vodja
športnih programov na Zavodu za šport in pri-
reditve Medvode. OŠ Medvode je osvojila tri
zlate, štiri srebrne in pet bronastih medalj, OŠ
Vodice po dve zlati in srebrni medalji ter štiri
bronaste, OŠ Simona Jenka Smlednik pa eno
zlato in štiri srebrne medalje.

Tekmovanje je potekalo po razredih, učenke
in učenci so tekli posebej, in starosti otrok je
bila prilagojena tudi dolžina proge. Kdo so bili
najboljši? 1. razred: učenke: 1. Pija Galof, 2.
Lara Šlibar, 3. Tjaša Gabrovec (vse Preska);
učenci: 1. Jon Zorman (Smlednik), 2. Tine
Lovrenčak, 3. Matic Jenko (oba Preska); 2. raz-
red: učenke: 1. Laura Knific (Preska), 2. Mari-
ja Gaber (Medvode), 3. Teja Ločniškar (Vodi-
ce); učenci: Janez Kobe (Pirniče), 2. Tim Šu-
belj (Vodice), 3. Luka Hafner (Medvode); 3.
razred: učenke: 1. Nika Murovec (Preska), 2.
Kaja Gros (Sora), 3. Nika Galof (Preska); učen-
ci: Simon Jakofčič Smrekar (Vodice), 2. Tilen
Šlibar (Preska), 3. Pino Sekač (Medvode); 4.
razred: učenke: 1. Lina Bertoncelj (Preska), 2.
Živa Jovan (Smlednik), 3. Lucija Jagodic (Vodi-
ce); učenci: 1. Jakob Lazar (Preska), 2. David
Križaj (Medvode), 3. Luka Lozar (Vodice); 5.
razred: učenke: 1. Lucija Jezeršek (Preska), 2.
Klara Rozman, 3. Maja Turinek (obe Pirniče);
učenci: 1. Domen Benedetič (Sora), 2. Matic

Božič (Pirniče), 3. Miha Malovrh (Medvode);
6. razred: učenke: 1. Lucija Šušteršič, 2. Este-
ra Jezeršek (obe Preska), 3. Petra Sešek
(Pirniče); učenci: 1. Tine Hren (Pirniče), 2. Ga-
šper Zajc (Smlednik), 3. Nik Lukšič (Preska); 7.
razred: učenke: 1. Maja Plaznik (Pirniče), 2.
Nika Gros, 3. Tjaša Trampuš (obe Preska);
učenci: 1. Primož Miklič, 2. Gašper Kukovec,
3. Domen Grgurič (vsi Medvode); 8. razred:
učenke: 1. Lara Ivanuša (Medvode), 2. Liza
Rahne (Vodice), 3. Ana Trobec (Medvode);
učenci: 1. Gašper Bokan, 2. Rok Štirn (oba
Medvode), 3. Timotej Pevec (Pirniče); 9. raz-
red: učenke: 1. Anja Plaznik (Pirniče), 2. Nina
Žavbi Kunaver (Smlednik), 3. Irena Ileršič (Pir-
niče); učenci: 1. Uroš Krajec (Vodice), 2. Janez
Lampič (Smlednik), 3. Nejc Hribar (Vodice).
Ob tem je treba še dodati, da je zaradi zamude
avtobusa na start zamudila večina petošolcev in
petošolk iz OŠ Medvode, ki so nato tekli pose-
bej. Kot so pojasnili na Zavodu, je bila krivda
na strani LPP.  Maja Bertoncelj

Na krosu skoraj štiristo osnovnošolcev
Na jesenskem krosu so bili najuspešnejši učenci OŠ Preska, ki so skupaj z njihovo podružnico 

v Sori osvojili osem zlatih, šest srebrnih in pet bronastih medalj.

Takole so se na progo podali učenci petih razredov. Za čim boljšo uvrstitev so se borile tudi osnovnošolke.

Tomaž Luštrek, s.p.
Ladja 30, Medvode
Tel.: 01/36 - 17 - 500

AKCIJSKE CENE 
AVTOPLAŠČEV

AVTOKLEPARSTVO - 
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO - 
VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

Vulkanizerska delavnica bo v
mesecu novembru odprta med
delavniki od 7.30 do 12h 

in od 13h do 18h, 
ter sobote od 8h do 11.30.

zivas. si
ŽIVAS COMMERCE, d. o. o.

Zgornje Pirniče 25, 1215 Medvode

Tel.: (01) 36-23-300, fax: (01) 26-23-300

GSM: 041/694-751

e-pošta: zivas@siol.net, www.zivas.si

Nud imo vam gas i lsko
reševa lno opremo in

pos lovna dar i la .

Odprto vsak dan od 8. do 17. ure
Vljudno vabljeni!

Nahajamo se nasproti trgovine 

Mercator v Zgornjih Pirničah.
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Medvode - Na enem izmed treningov smo
obiskali atlete Atletske sekcije Partizan Med-
vode. Petindvajset je takšnih, ki so v tekmoval-
nem športu za dosežek, trenirajo pa pod stro-
kovnim vodstvom treh trenerjev: Francija Bo-
hinca, ki je tudi predsednik sekcije, Uroša Bo-
hinca in Evgena Trampuša. 

”V dvorani bomo trenirali do konca marca.
Zadnji teden marca imamo tradicionalne skup-
ne priprave v Medulinu, nato pa se s treningi
selimo na prosto, na stadion v Tacen. Želeli bi
si, da bi stadion imeli v Medvodah. Atletika je
bazni šport in občina bi v prvi vrsti morala po-
skrbeti za atletski stadion, ki bi bil pomembna
pridobitev tako za šole kot tudi za razvoj atle-
tike v Medvodah,” je uvodoma povedal Fran-
ci Bohinc. Medvoški atleti so tako prisiljeni
hoditi na treninge drugam. Pozimi so v dvora-
ni Partizana, v Športni dvorani Medvode in na
stadionu ŽAK-a, poleti pa v Tacnu. Treningi
atletike so namenjeni otrokom od 10. leta sta-
rosti. V Medvodah imajo tri skupine: mladinci
(stari 16 in 17 let), st. pionirji (13-15 let) in ml.
pionirji (10-12 let). Glede na starost je odvisno
tudi število treningov. Imajo jih od tri do pet-
krat na teden. Na dan našega obiska so imeli
trening s poskoki. ”Začeli smo z ogrevanjem,
nadaljujemo s kolebnico, skakali bomo čez
ovire, po stopnicah. Takšen trening imamo en-
krat na teden, dvakrat je trening moči v fitne-

su in z utežmi, dvakrat pa specialni trening, kar
pomeni intervalni teki, teki v klanec. Čez zimo
največ delamo na moči, na vzdržljivosti, eks-
plozivnosti, tako da se dobro pripravimo na
poletni del sezone. Tekmujemo tudi pozimi, a
glavni je poletni del,” je pojasnil Bohinc. 

V letošnji poletni sezoni so se medvoški atle-
ti na tekmovanjih znova izkazali. ”So uspešni,
perspektivni, le tako morajo delati še naprej.

Na tekmah za državno prvenstvo smo osvojili
kar nekaj medalj in kopico uvrstitev v prvo de-
seterico,” jih je pohvalil Bohinc. Med najbolj
uspešnimi je še vedno Luka Janežič, ki blesti
predvsem v skoku v daljino in v višino, omeni-
ti pa je treba še Laro Janežič, Simona Erjavca,
Timoteja Pevca, Aljaža Knifica, Lizo Rahne in
Tima Bencika, ki so se na najpomembnejših
tekmah uvrščali najvišje. Maja Bertoncelj

Atleti so se preselili v dvorano
Za atleti Atletske sekcije Partizan Medvode je uspešna poletna sezona. Z oktobrom treningi v dvorani.

Člani Atletske sekcije Medvode s trenerjem Francijem Bohincem 
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Od ponedeljka do petka vam od 
devetih naprej nudimo več vrst malic

Dostava hrane na dom
04/250 11 69, 041/581 327 

Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Odprto vsak dan od 9. do 22. ure,

tudi ob četrtkih

● Pice iz krušne peči 
● Kosila vsak dan ● Jedi po naročilu 

● Vsak dan sveže postrvi

Delovni čas: od 8. do 19. ure, sobota: od 8. do 13. ure

Medvoška cesta 3, 
BC MEDVODE
tel.: 01/361-72-80, 
fax: 01/361-72-85
www.citanka.com, 
info@citanka.com

* VSE ZA ŠOLO  

* ZELO UGODNE CENE  OSTALIH POTREBŠČIN

KOLEDARJI, ROKOVNIKI 
IN PLANERJI ZA LETO  2011

Č
ita

nk
a 

d.
o.

o.

PAPIRNICA IN KNJIGARNA, 
FOTOKOPIRANJE
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 puš�a pipa ali wc kotli�ek, 
ne dela lu� ali gospodinjski aparat,

ste kupili novo lu� in jo je potrebno zamenjati,
želite zamenjati stikala ali vti�nice,

potrebujete montažo pohištva,
želite prelakirati ali menjati parket,
želite imeti nove kerami�ne ploš�ice, 
pokli�ite nas in z veseljem vam bomo

odpravili težavo.

031/ 560 870

S tem kuponom 10% popusta!
Dela bomo opravili strokovno, hitro in po ugodnih cenah!

HIŠNI SERVIS
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TAXI
080 98 66

041 957 100
mstaksi@gmail.com
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Medvode - ŠD ŠRC Preska - Medvode je 9.
oktobra na cestah okrog medvoške športne
dvorane pripravilo finale slovenskega poletne-
ga pokala na tekaških rolkah. Potekalo je v
atraktivnem sprintu, tekmovalci iz občine
Medvode pa so bili uspešni, saj so osvojili pet
mest na stopničkah in kopico uvrstitev med de-
seterico.

Najmlajši tekači in tekačice so se pomerili v
tekmi s skupinskim startom na 1800 metrov
dolgi progi, ostali pa so morali v kvalifikacije.
Najboljših osem se je nato pomerilo v dveh
polfinalnih skupinah, najboljši štirje med njimi
pa v finalu. Medvoščani so imeli največ uspe-
ha v tekmi članic, kjer sta Anamarija Lampič
in Lea Einfalt stopili na najvišji stopnički, Tja-
ša Trampuš (vse TSK Merkur Kranj) in Saša
Žavbi Kunaver (ŠD ŠRC Preska) pa sta njun
dosežek izenačili v tekmi mlajših deklic. Saši-
na sestra Nina je bila druga v kategoriji starej-
ših deklic, Anamarijin brat Janez Lampič pa je
bil tretji med starejšimi dečki. V skupnem se-

števku poletnega pokala, ki bi ga moralo se-
stavljati šest tekem, a sta dve zaradi slabega
vremena odpadli, sta se najbolje odrezali Ana-
marija Lampič in Tjaša Trampuš, ki sta v svo-
jih kategorijah postali pokalni zmagovalki,
Anamarija pri članicah, Tjaša pa pri mlajših
deklicah. Lea Einfalt je bila pri članicah druga,
Nina Žavbi Kunaver pa pri starejših deklicah
tretja. Pri članih sta na vrhu Rok Tršan (Val-

karton) in Amel Ščuk (Merkur). 
Organizacija finala slovenskega pokala je

bila za ŠD ŠRC Preska - Medvode eden večjih
organizacijskih zalogajev. Predsednik Marko
Luštrek pravi, da se tu ne bodo ustavili. ”V le-
tošnji zimski sezoni kandidiramo za državno
prvenstvo v šprintu štafet. Organizirali bi ga v
božično-novoletnem času pod reflektorji poli-
gona na Bonovcu. V klubu je prišlo do spre-
memb, veliko je novih staršev, ki prvič poma-
gajo pri organizaciji. Pomembno je, da se na-
učijo in kot klub ohranimo status vrhunskega
organizatorja tekmovanj,” je dejal. V klubu so
s poletno sezono zadovoljni, najbolj pa jih ve-
seli, da imajo veliko število dobrih tekmoval-
cev, ki lahko na vsaki tekmi dosežejo dobre re-
zultate. Optimistično pričakujejo začetek zim-
ske sezone. Peter Košenina

Šport in rekreacija
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Izkupiček finala dve zlati medalji
V okolici Športne dvorane Medvode so se tekači na rolkah pomerili na zadnji tekmi slovenskega pokala. 

Na najvišjo stopničko sta stopili tudi Anamarija Lampič in Tjaša Trampuš.

Po Dachsteinu Skandinavija
Ramsau - Medvoška tekača na smučeh Roka Tršana iz Valburge

(Valkarton Logatec) in Amela Ščuka iz Preske (TSK Merkur Kranj)
smo pretekli mesec ujeli med prvimi snežnimi pripravami v avstrij-
skem Ramsauu in na ledeniku Dachstein. Na pripravah sta bila kot
člana slovenske reprezentance do 23 let, ki jo vodi Marko Gracar. Na
ledeniku se je hkrati pripravljala tudi slovenska ženska A-reprezen-
tanca na čelu s Petro Majdič. Po snežnih pripravah so bili reprezentanti
nekaj časa doma, trenutno pa so v Skandinaviji, kjer bodo od 12. do
14. novembra nastopili na FIS tekmah. Prva tekma svetovnega pokala
smučarske tekače čaka 20. novembra v Gällivareju na Švedskem,
Tršan in Ščuk pa tam seveda ne bosta nastopila. Njun letošnji cilj so
tekme celinskega pokala in mladinsko svetovno prvenstvo. Tršan naj-
več računa na distanco, Ščuk pa na klasični sprint, ki je njegova naj-
močnejša disciplina.

Maja Bertoncelj

Poleg finalne tekme poletnega Pokala
Slovenije v teku na tekaških rolkah so v
ŠD ŠRC Preska isti dan pred športno
dvorano organizirali še Dan mladih s šolo
rolanja, klovnom Žaretom ter delavnica-
ma Pike Nogavičke in gusarja. 

Anamarija Lampič (levo) in Lea Einfalt sta se takole
pomerili v polfinalu članic. Obe sta se uvrstili v finale,
kjer je bila boljša Lampičeva.

Saša Žavbi - Kunaver (v ospredju) je v zaključku morala premoč priznati Tjaši Trampuš (levo ob njej).

Amel Ščuk in Rok Tršan sta prve snežne treninge opravila na ledeniku Dachstein,
kjer je tisti čas trenirala tudi Petra Majdič.
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Kranj - Košarkarji Tinex Medvode tudi v le-
tošnji sezoni igrajo v 1.B Slovenski košarkar-
ski ligi, v kateri so lani osvojili sedmo mesto.
Preteklo soboto so odigrali tekmo 7. kroga.
Gostovali so pri kranjskem Triglavu in zmaga-
li z 52:66. Med 14 ekipami so na lestvici s šti-
rimi zmagami in tremi porazi trenutno na še-
stem mestu. Zbrali so 11 točk, 2 manj kot vo-
dilna Rogaška. Tekmovanje se bo s 26. krogom
končalo aprila. V prvo ligo bo šla ena ekipa,
prav tako ena bo izpadla. Jutri, 13. novembra,
bodo Medvoščani gostovali pri Kraškem zidar-
ju v Sežani, naslednja tekma v domači dvorani
pa bo v nedeljo, 21. novembra, ob 20. uri, ko v
Medvode prihaja lanski prvoligaš Šenčur CP
Kranj, za katerega igrata tudi Dean Bunčič in
Dušan Dolinar, ki sta bila lani v Medvodah kot
sposojena igralca. V Šenčurju, ki je trenutno
na lestvici na drugem mestu, igra še en medvo-
ški košarkar, Štefan Kosec. 

Statistika medvoške ekipe kaže, da je v ekipi
17 košarkarjev, če štejemo tudi 27-letnega Ja-
neza Kopača, ki pa zaradi službenih obvezno-
sti ne igra. Trenutno najboljši strelec ekipe je
Matic Ciglič, tudi najboljši podajalec, najbolj-
ši skakalec je Nik Gregorčič, najbolj učinkovit
igralec pa Andraž Podobnik. ”V ekipi je nekaj
novih imen, nekaj jih je po lanski sezoni tudi

odšlo. Ekipa je kar mlada, večina igralcev je
starih od 18 do 22 let. Trdo trenirajo in trudi-
mo se iztisniti maksimum. Naša največja pred-
nost je obramba, najbolj šibki pa smo pod ko-
šem, kjer bi potrebovali še kakšnega igralca na
mestu centra,” je povedal Aleš Miklič, trener
Tinex Medvode, in dodal, da so z dosedanjim

izkupičkom v letošnji sezoni zadovoljni: ”V
vsako tekmo gremo na zmago. Proti ekipam iz
zgornje polovice lestvice bo težko, tiste, ki so
za nami, pa moramo premagati tako doma kot
tudi v gosteh. Cilj je ponovitev lanskega mesta,
torej uvrstitev v sredino lestvice.”

Maja Bertoncelj, foto: Gorazd Kavčič

Cilj je sredina lestvice

Ekipa Tinex Medvode v sezoni 2010/2011 cilja na sredino lestvice. Naslednjo domačo tekmo bodo igrali proti
Šenčurju, kjer igra tudi nekaj Medvoščanov. 
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Zbilje 4a, 1215 Medvode
tel.: 01 361 34 55, 361 41 87, gsm: 041 944 087

LAKIRANJE V KOMORI
Polin - Italija

STANDOX AVTOLAKI

Marko Banič s.p.

Pri češki Škodi so dopolnili drugo generacijo
modelov greenline, ki porabijo manj goriva in
v ozračje spustijo manj škodljivih snovi. Naj-
bolj okolju prijazna je Fabia greenline, ki ima
pod motornim pokrovom sodobni 1,2-litrski
turbodizelski trivaljnik s 55 kilovati (75 KM).
Njegov povprečno izmerjeni izpust ob porabi
3,4 litra plinskega olja na 100 kilometrov zna-
ša samo 89 gramov ogljikovega dioksida na ki-
lometer. Z zeleno filozofijo se ponaša tudi dru-
gi najmanjši Škodin model Roomster, ki so mu
vsadili enak motor, kot ga ima Fabia, za svoje
delo zahteva 4,2 litra plinskega olja na 100 ki-
lometrov in vsak kilometer izpusti 109 gramov
ogljikovega dioksida. Že pred časom je oznako
greenline dobila tudi Octavia v kombilimuzin-
ski in kombijevski izvedbi z 1,6-litrskim turbo-
dizelskim štirivaljnikom, ki razvije 77 kilova-
tov (105 KM). Pri tem modelu so se morali
razvojniki nekoliko bolj potruditi, da so dose-
gli porabo 3,8 litra plinskega olja na 100 kilo-
metrov in izpust 99 gramov ogljikovega diok-

sida na kilometer. Športno terenski Yeti je
pravzaprav eden prvih tovrstnih avtomobilov z
nizkim izpustom ogljikovega dioksida, ki zna-
ša 119 gramov na kilometer. Motor je sicer
enak kot v Octavii, torej 1,6-litrski turbodizel,
ki za 100 kilometrov poti v povprečju potrebu-
je 4,6 litra plinskega olja. Za odtenek varčnej-
ši je takšen pogonski stroj v Superbu greenli-
ne, s katerim škoda vstopa med prestižnejše,

vendar okoljsko prijazne avtomobile. S pov-
prečno porabo 4,4 litra in izpustom 114 gra-
mov ogljikovega dioksida na kilometer se hva-
lita obe karoserijski različici. Fabia Greenline
stane 13.499, Fabia combi 13.999, Roomster
14.999, Octavia 16.666, Octavia combi 17.777,
Yeti 17.990, Superb 19.990 in Superb combi
20.990 evrov.

Matjaž Gregorič

Po zelenih poteh

AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Priprava vozila za zimo
■ Splošni servis vozil
■ Diagnostika vseh tipov

vozil!
■ Servis klimatskih

naprav!
■ Bosch servis!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

d.o.o.

www.avto-lusina.si

POOBLAŠČENI PRODAJALEC
IN SERVISER VOZIL

AVTO LUŠINA d.o.o.
GOSTEČE 8, 4220 ŠKOFJA LOKA
tel.: 04 50 22 000
e-pošta: prodaja@avto-lusina.si

Sotočje tudi na
www.gorenjskiglas.si



Oglasi
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Poskrbite za novoletno
darilo medtem ko ste na kavi!

Pri nas narejeni čokoladni pralineji vrhunske kvalitete
so lahko enkratno darilo. Izdelke si lahko ogledate tudi

na www.okrepčevalnica-stan.si

ˇ ✁
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